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گروه گزارش  //   هفت نفر از منتخبین شورای شهر بندرعباس، به همراه قصمی مدیرعامل آب و فاضلاب استان از 
تصفیه خانه آب بندرعباس، آزمایشگاه کنترل کیفی آب و فاضلاب، تصفیه خانه فاضلاب و آب شیرین کن یکصد 

هزار متر مکعبی بندرعباس بازدید کردند.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ در این بازدید  که  با حضور عیسی عباسی، عبدالرضا حیدری سراجی، حسن سالاری، اسماعیل 
 رئیسی، یعقوب دبیری نژاد، سیدرضا موســوی و فریده عامری سیاهویی از اعضای منتخب شورای شهر بندرعباس انجام 
می شد، منتخبین ضمن بازدید از کلیه مراحل تامین و توزیع آب شرب و همچنین جمع آوری پساب فاضلاب بندرعباس بازدید 
نمودند. امین قصمی مدیرعامل آبفا در بازدید منتخبان شورای شهر از روند آبرسانی و جمع آوری فاضلاب شهر بندرعباس 
گفت: شرکت آب و فاضلاب هرمزگان، شورای اسلامی شهرها و روستاها را به عنوان بازوی توانمند خود می داند که مشارکت 
و همفکری این دو مجموعه به تسهیل فرآیند آبرسانی و ارتقای شاخص های جمع آوری فاضلاب می انجامد.قصمی افزود: 
ارتقای شاخص های جمع آوری و دفع پساب تصفیه خانه فاضلاب یکی از اقداماتی است که شرکت آب و فاضلاب هرمزگان 
به عنوان یکی از مطالبه های عمومی بندرعباس در دستور کار خود قرار داده است که خوشبختانه مقام عالی رتبه دولت و 

دستگاه قضا برای حل این مسئله پای کار آمدند و در حال حاضر شاهد پیشرفت قابل قبولی در این زمینه هستیم.یعقوب 
 دبیری نژاد منتخب شــورای شــهر بندرعباس نیز گفت: بنابر اختیارات قانونی شورای شهر، این شورا می بایست بر نحوه 
خدمات رسانی ادارات به مردم نظارت نماید، لذا با توجه به اینکه یکی از عمده ترین مطالبات مردم شهر بندرعباس، جلوگیری 
از ورود پساب به دریا است. در همین راستا و پیش از آغاز بکار رسمی فعالیت شورای شهر تصمیم گرفتیم به همراه سایر 
همکاران شورای ششم، نسبت به کلیه چالش ها و مشکلات شهر بندرعباس آشنایی پیدا کنیم، چرا که بدون بازدید میدانی و 
شنیدن نظرات متولیان امر نمی توان در صحن شورا تصمیم مناسبی گرفت.  فریده عامری منتخب شورای ششم نیز در حاشیه 
این دیدار با تاکید  به وحدت اعضای شورای ششم در پیگیری مطالبات مردمی گفت : چالش تامین آب و برق و همچنین دفع 
پساب فاضلاب، از جمله مشکلاتی است که حل آنها به ظاهر ساده است اما وجود تحریم های بین المللی و عدم امکان تامین 
تجهیزات مکانیکی، این صنایع را با مشکلاتی مواجه کرده است و از طرفی مشکلات موجود در صنعت آب و برق بواسطه 
ارتباط مستقیم با زندگی مردم، حساسیت بالایی برای منتخبین شورای شهر دارد، لذا به عنوان نماینده مردم خودمان را موظف 

می دانیم به ادارات مربوطه کمک کنیم تا خللی در زندگی عادی مردم ایجاد نشود. 
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تدوین اولین طرح راهبردی سیما 
 و منظر شهری جنوب کشور 

در بندرعباس

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

تحقق مسئولیت اجتماعی 
صنایع در حوزه فرهنگ 
به مطالبه عمومی تبدیل شود

نماینده مردم هرمزگان: 
کوتاهی های مدیریتی در تولید برق 

2مشهود است 
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حل مشکل اشتغال جوانان
 و مجوز صیادان در شرق هرمزگان

صادرات نفتی 
از بندر شهید رجایی تسهیل می شود

سودجویان دام در نزدیکی عید قربان

زندگی های سیاه در کرونای قرمز
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در ارتباط ویدئوکنفرانسی با رئیس جمهور؛

 ۶ طرح دریایی و بندری 
در هرمزگان به بهره برداری رسید
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برادر بزرگوار 
جناب آقای

 مهندس اسماعیل صادقی
با کمال مسرت و افتخار انتصاب حضرتعالی را  به عنوان مدیرعامل مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل 
)ایزوایکو(  راکه سمبل بارزی از توانایی های ارزشمند وتلاشهای خستگی ناپذیر و نشان از درایت، لیاقت و 
توانمندی شما دارد را صمیمانه تبریک و تهینت عرض نموده ، رجای واثق داریم تعهد و کارآمدی های برجسته 
جنابعالی نوید بخش دستیابی هر چه بیشتر به قله های رفیع پیشرفت و توسعه خواهد بود . امید است در سایه 
الطاف الهی در پیش بردن اهداف عالی نظام مقدس جمهوری اســلامی ایران موفق و سربلند باشید . بدین 
گونه حرکت به سمت افق های روشن توام با سعادت و تداوم توفیقات همکاران شما را از پشگاه ایزد منان 
در مسیر منتهی به کسب رضایت الهی و خدمت صادقانه در سالی که با تدبیر مقام معظم رهبری مد ظله العالی 

به عنوان سال »تولید ؛ پشتیبانی ها، مانع زدایی ها« نام گذاری گردیده است ، مسالت داریم .

رضا مقدسی فرد 
 نائب رئیس هیئت مدیره کارخانه الکترود شیراز

دعوت به همکاری

شرکت دانش بنیان فناوران زیست سبز دریا در راستای تکمیل نیروی انسانی کارآمد خود به تعداد یک نفر با مدرک تحصیلی 
دکتری دارو ساز یا دکتری شیمي تجزیه را بعنوان مسوول فني خط تولید در شیفت صبح جذب می کند .

مكان مصاحبه حضوری : پارک علم و فناوري هرمزگان طبقه 5 واحد 505 شرکت فناوران زیست سبز دریا 
شماره تماس دفتر جهت هماهنگي :  076 101 4030 -  09173686617

شرکت دانش بنیان فناوران زیست سبز دریا نیرو جذب می کند

 مهمترين دغدغه و مطالبه مردم مناطق قديمي و بافت فرسوده توجه به موضوع فاضلاب است 

منتخبین شورای شهر بندرعباس در بازدید از تاسیسات آب و فاضلاب خواستار شدند 

استفاده از تمام ظرفیت ها 
برای جلوگیری از ورود فاضلاب به دریا 

منتخبین شورای شهر بندرعباس در بازدید از تاسیسات آب و فاضلاب خواستار شدند 

استفاده از تمام ظرفیت ها برای جلوگیری از ورود فاضلاب به دريا 
ادامه از تیتر یک//

  حسن سالاري منتخب مردم در انتخابات ششمین دوره شوراي 
اسلامي شهر بندرعباس در حاشیه بازدید از تصفیه خانه فاضلاب 
و آب شیرین کن  بندرعباس ضمن قدرداني از زحمات مدیرعامل 
زحمتکش و پرســنل خدوم آب و فاضلاب استان هرمزگان ، بر 
این نکته تاکید نمــود که یکي از مهمترین دغدغه و مطالبه مردم 
مناطق قدیمي و بافت فرســوده توجه به موضوع فاضلاب است 
و گفــت: در هر محلــه و منطقه اي که با مــردم دیدار مي کنیم 
یکي از مهمترین معضلات و دغدغه مندیشــان بحث فاضلاب 
 اســت . موضوع فاضلاب که یکي از چالش هاي مهم و بزرگ 
علي الخصوص در محلات بافت فرسوده و قدیمي شهر بندرعباس 
اســت نیاز به نگاه کارشناســانه و ملي دارد . ما خود را خادم 
مردم مي دانیم و عضوي از همین مردم هســتیم که با تمام توان 
براي رفع معضلات شــهر بصورت جدي با همدلي و هم افزایي 
قدم بر مي داریم .ســیدمحمدرضا موسوی دیگر منتخب شورای 
شهر بندرعباس بیان نمود: هرمزگان یکی از استان های محوری 
در حوزه های مختلف صنعت و تجارت اســت و بندرعباس به 
 عنوان محور توسعه ملی در بســیاری از مناسبات مورد اهمیت 
می باشــد ، اما کیفیت زندگی در بندرعباس با تمام تلاش های 
دستگاه های موجود رضایت بخش نمی باشد، یکی از این دلایل 

بحران فاضلاب در مناطق مختلف شهری بویژه در بافت فرسوده 
است که برای رفع این مهم مشارکت صنایع ضروری است.عیسی 
عباسی منتخب شورای اســلامی شهر بندرعباس نیز در حاشیه 
بازدید از تصفیه خانه فاضلاب و همچنین آب شیرین کن بندرعباس 
در گفتگو با خبرنگار روزنامه دریا ضمن تشــکر و خداقوت به 
مدیرعامل و پرسنل آب و فاضلاب استان هرمزگان اظهار داشت 
حل مشکلات فاضلاب شهر بندرعباس نیاز به بررسی ریشه ای 
 و رفع اساسی آن با تشــکیل یک کارگروه تخصصی پژوهشی 
می باشد  تا در نهایت یک اقدام تخصصی جهادی دغدغه شهروندان 
بندرعباسی را مرتفع نماید. همچنین حجت الاسلام حیدری نیز که 
 بعنوان منتخب شورای ششــم در این بازدید حضور یافته بود با 
 گلایه مندی از معطل ماندن پروژه انتقال پساب فاضلاب به صنایع 
گفت: سرازیر شدن فاضلاب های خانگی به جوی های سطح شهر یا 
دریا باعث ایجاد آلودگی و به ویژه متصاعد شدن بوی نامطبوع شده 
و ساکنان شهر را به ستوه آورده در این میان ریختن زباله و فاضلاب 
خانگی به داخل این جوی ها مشکلات را دوچندان نموده است،لذا 
آب و فاضلاب شهری و شهرداری هاو دیگر ارگان های ذیربط باید 
در خصوص گند آب ها و لجن های حاصل از فاضلاب خانگی که 
بعنوان منبع اصلی بیماری ها و حیوانات موذی وارد دریا می شود 
چاره اندیشی نمایند.اگر چه شهرداری و اداره آب فاضلاب متولی 

شهر پاک برای شهروندان هستند ولی اگر مشارکت و همکاری 
 شــهروندان در این زمینه وجود نداشته باشــد هیچ یک از این 
اقدام ها به سرانجام نخواهدرسید .اسماعیل رئیسی دیگر منتخب 
شورای شهر بندرعباس نیز در این بازدید ضمن تشکر و قدردانی 
از پرسنل زحمت کش آب و فاضلاب و همچنین مدیر عامل آن 
اظهار داشت: در تامین آب شرب شهر بندرعباس کار های خوب، 
شایســته و ماندگاری انجام شده که جای تقدیر و تشکر فراوان 
دارد اما در خصوص فاضلاب شهر بندرعباس مشکلات جدی 
وجود دارد بخصوص در بافت های فرسوده ، فاضلاب رها شده 
در خور ها که زخمی بزرگ بر پیکره ی شهر بندرعباس می باشد 
و هر روز مشــام  مردم  را مورد آزار قرار می دهد.وی  در ادامه 
افزود: یکی از ضرورت های مهم ونیاز جدی شــهر بندرعباس 
توجه خاص منطقی و کاملا کارشناسانه به این امر مهم است، لذا 
باید از تمامی ظرفیت های ممکن چه در حوزه شهرداری  و چه 
در حوزه شرکت آب و فاضلاب و در کنار آن ظرفیت های قابل 
توجه موجود در صنایع غرب بندرعباس نهایت استفاده را به عمل 
آورد  تا بتوان در یک روال برنامه ریزی شــده  و در سریع ترین 
زمان ممکن این مشــکل را که نه تنها مشام مردم را آزرده کرده 
بلکه یک تهدید جدی برای سلامت و بهداشت شهروندان است 

برای همیشه رفع کرد.

ادامه در همین صفحه

 جناب آقای  مهندس عبدالعزیز اسماعیلی
 معاون محترم فنی گمرک قشم

 با کمال تاســف و تالم درگذشــت ابوی گرامیتان  را خدمت حضرتعالی 
و خانواده محترمتان تسلیت عرض نموده و از درگاه ایزد منان برای آن عزیز 
سفر کرده رحمت واسعه و برای حضرتعالی و بازماندگان آن بیت شریف                           

                                  صبر جمیل مسالت دارد

   اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن 
و کشاورزی هرمزگان
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س
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امام جمعه بندرعباس: 
غدیر باید به یک فرهنگ عمومی تبدیل شود

   گــروه خبر // نماینــده ولی فقیه در هرمــزگان و امام جمعه 
 بندرعبــاس گفت: یکــی از مســائلی حوزه غدیر این اســت که 
نتوانســته ایم آن را به یک فرهنگ عمومی تبدیل کنیم لذا باید برای 
نهادینه شــدن این فرهنگ در بین مردم تلاش کرد. حجت الاسلام و 
المســلمین محمد عبادی زاده در نشست هم اندیشی دهه امامت و 
ولایت هرمزگان اظهارداشــت: غدیر یک واقعه و حادثه نبود بلکه 
غدیر یک مکتب و فرهنگ جامعه  ساز از وحدت امت اسلام است.

عبادی زاده یادآورشد: باتوجه به اینکه شرایط خاصی در هرمزگان 
به واسطه وضعیت بحرانی کرونا حاکم است اما با این وجود نمی توان 
کاری در رابطه با غدیر انجام نداد؛ لذا لازم اســت با ملاحظه مسائل 
مربوط به کرونا کارها را پیش ببریم.وی با اشاره به اینکه امسال هم 
به واسطه شیوع کرونا همایش غدیر در هرمزگان برگزار نمی شود، 
بیان داشت: برای گسترش و تبیین غدیر در جامعه باید بنیاد غدیر و 
 تشکل های فرهنگی و دینی استان از فرصت فضای مجازی و رسانه ای 
برنامه های این مناســبت را در اختیار مــردم قرار دهند.امام جمعه 
بندرعبــاس همچنیــن از بنیاد غدیــر هرمزگان خواســت که از 
شهرســتان های اســتان غفلت نکند بلکه به موازات برنامه هایی که 
 در بندرعباس دارد مشــابه آن ها را در شهرســتان ها نیز اجرا کند.
حجت الاســلام عبادی زاده ابرازداشت: در بحث اطعام غدیر بسیار 
سفارش و تاکید شده است که ثواب آن را مساوی با اطعام ۲۰ پیغمبر 
دانسته اند که با اداری کردن محقق نمی شود و باید به صورت مردمی 
انجام شود.به گزارش ایرنا ؛روزهای اعیاد بزرگ قربان تا غدیرخم به 

عنوان دهه امامت و ولایت نام گذاری شده است.

رئیس سازمان فاوا شهرداری بندرعباس خبر داد
تداوم پروژه ساماندهی

 دکل های مخابراتی سطح شهر
  گروه خبر // رئیس ســازمان فناوری اطلاعــات و ارتباطات 
شــهرداری بندرعباس از بروزرسانی اطلاعات مکانی و ساماندهی 
دکل های مخابراتی سطح شــهر خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا ، 
محمدرضــا بی نیاز در این ارتباط اظهار کرد: با توجه به عدم وجود 
ایمنی کافی در برخی دکل های مخابراتی ســطح شــهر و به منظور 
جلوگیری از خطــرات احتمالی، بروزرســانی اطلاعات مکانی و 
ساماندهی دکل های سطح شــهر با همکاری مدیریت پیشگیری و 
رفع تخلفات شهری شهرداری بندرعباس در دستور کار این سازمان 
قرار گرفته است.وی با اشاره به اینکه توجه به زیباسازی سطح شهر 
محیط یکی دیگر از اهداف انجام این فرایند است، افزود: در راستای 
این پروژه ساماندهی، دکل های مخابراتی که بدون هماهنگی و اخذ 
مجوز از ســوی سازمان فاوا شــهرداری در منازل مسکونی نصب 
شده، جمع آوری می شــود.رئیس سازمان فاوا شهرداری بندرعباس 
با اشــاره به مراحل صدور مجوزهای مربوطه، بیان کرد: درخواست 
صدور مجوز از سوی اپراتورها به شورای فنی ارجاع شده و پس از 
تصویب در این شــورا، مجوز احداث یا ترمیم دکل مورد نظر صادر 
می شود.وی در پایان نیز با اظهار اینکه طی دو دهه اخیر، به موازات 
گسترش شبکه تلفن همراه در کشور، تعداد دکل های مخابراتی نیز به 
شکل روز افزونی در شهرها، خصوصا شهر بندرعباس افزایش یافته 
 است، گفت: هرچند گسترش ارتباطات به واسطه گسترش شبکه های 
موبایل موجب ایجاد امکانات و بهره مندی شــهروندان از مزایای آن 
شده است، اما در سویی دیگر احداث غیر اصولی دکل های مخابراتی 
نیز موجب ایجاد آلودگی بصری و به هم ریختگی مبلمان شــهری 

شده است.
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سرمقاله

  هیچکس نمــی تواند رابطه بی پولی و ســوء تغذیه و ایجاد 
بیماری های مختلف را در قشر محروم و فقیر جامعه منکر شود.
در این حدود دو دهه که در رســانه بوده ام و برای تهیه گزارش 
به روستاهای محروم و محلات حاشیه ای رفته ام، بارها افرادی 
را مشــاهده کرده ام که دست، پا، چشم و... خود را بدلیل نداشتن 
هزینه درمان از دست داده اند ویا برخی هم جان شان را از دست 
داده اند.در سال های اخیر و در 17ماه اخیر این وضعیت بحرانی 
به اوجش رسیده اســت و بی تدبیری دولت از یک طرف باعث 
افزایش قیمت ها و گرانی شــده واز طرفــی دیگری بیماری و 
بیکاری های کرونایی افزایش چشمگیری داشته است و بسیاری 
از خانواده ها حتی برای امرار معاش و خوردوخوراک با چالش 
جدی مواجه شده اند و متاسفانه هیچ تدبیری هم برای یاری رسانی 
و امدادرسانی به این اقشار توسط دولت  اندیشیده نشد و شرایط 
فعلی وضعیت قرمز کرونا که زندگی های زیادی را سیاه کرده است. 
از یک طرف خانواده های زیادی عزیزانشــان را ازدست دادند و 
ســیاه پوش وعزادار شدند واز طرفی دیگر  برخی خانواده ها هم 
بیمار شدند، هزینه های ســنگین دارو و درمان و تقویت غذایی 
برای درمان، آنها را با مشکلات زیادی مواجه کرده است وبرخی 
بــه خیرین و مراکز خیریه و نیکوکاری پناه بردند و برخی قرض 
گرفتند و برخی همچنان با بیماری دست و پنجه نرم می کنند. از 
آن طرف کرونا باعث شــده است که بسیاری از خانواده ها با این 
بیماری در جدال باشند و کمبود تخت ودارو و... شرایط را سخت 
تر کرده است. از طرفی دیگر هرمزگان که در شرایط عادی باکمبود 
تخت و تجهیزات پزشکی و درمانی ، پرستار وپزشک و... مواجه 
بود ونسبت به اســتانداردها فاصله زیادی داشت و دوسال قبل 
هم رئیس دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان اعلام کرد این استان 
16۰۰نفر پرستار نیاز دارد تا به استانداردها برسد که در این مدت 
اقدامی نشد و وعده دولت در سال گذشته هم برای استخدام 6۰۰ 
پرســتار در استان پس از شیوع کرونا نیز عملیاتی نشد. حال نیز 
کرونا شرایط را سخت تر کرده وفشار بیشتری بر پرستاران وارد 
می شــود و شیفت های شان سنگین تر شد و حمایت چندانی از 
لحاظ مادی و معنوی نیز از این سپیدپوشان نمی شود. مدتی قبل 
گویا اعلام شد تسهیلات بانکی با سود18درصد به پرستاران اعطاء 
می شود که  انتظار می رفت تسهیلات بدون سود و حتی وام های 
بلاعوض به آنها داده شــود و کارانــه و... افزایش یابد و بموقع 
پرداخت شود که متاسفانه اینگونه نشد و این فرشتگان سپیدپوش 
همچنان عاشــقانه در خط مقدم جبهه در حال خدمت رسانی به 
بیماران هستند و برخی هم در این مدت شهید وتعداد زیادی نیز 
خودشان هم بیمار شدند البته خستگی وسختی وفشار کاری مفرط 
هم تحمل می کنند . در این شــرایط نیاز است که دولت، صنایع و 
بنگاه های اقتصادی، نهادهای حمایتی و انقلابی، اوقاف) از محل 
موقوفــات( حمایت بیشــتری را از محرومان و همچنین جامعه 

سلامت استان داشته باشد و کمبودها را برطرف کنند .
  علی زارعی

 گروه خبر //  مدیرعامل ســازمان زندگی های سیاه در کرونای قرمز
بنــادرو دریانــوردی گفت: ســه 
پست اســکله نفتی برای پهلودهی 
 کشــتی های نفتکــش در بنــدر 
شهید رجایی به بهره برداری رسید که 
موجب تسهیل صادرات نفتی خواهد 

شد. 
  محمد راســتاد در آیین بهره برداری از 
شش طرح دریایی و بندری در بندرشهید 

رجایی اظهارداشــت: ناوگان کشتیرانی 
 کانتینری امــروز به دنبال اســتفاده از 
کشتی های بزرگ است و لذا بنادری در 
گردونه کشتی های کانتینری قرار می گیرند 
که قابلیت پذیرش کشتی های بزرگ را 

داشته باشند.
  وی بــا بیــان اینکــه از بزرگ ترین، 
مدرن ترین و پیشــرفته ترین کشتی که از 
این نوع در دنیا وجــود دارد امروز این 
پــروژه در ایران و بعد از ۵۰ ســال این 
ناوگان نوسازی شده است، افزود: با این 
بهره برداری از پــروژه دریایی و بندری 
می توان اعماق کانال های ورودی دریایی 

بنادر کشور را علاوه بر  افزایش، به واسطه 
کشتی های  پذیرش  برای  رسوب گذاری 
بزرگتر حفــظ کرد.معــاون وزیر راه و 
شهرســازی با اشاره به ورود دو دستگاه 
لایروب مکنده به ناوگان خدماتی دریایی 
کانال های  اعماق  داشــت:  بیان  کشور، 
ورودی بنادر افزایش پیدا کرده اســت.

راســتاد افزود: پس از ۵۰ سال نوسازی 
این لایروب ها در دستورکار قرار گرفت 
و ۲ دســتگاه لایروب مدرن بهره برداری 
شد و یک دستگاه برای آب های استان 
هرمزگان و استان سیستان و بلوچستان 
و یک دســتگاه برای آب های اســتان 

خوزستان و استان بوشهر اختصاص پیدا 
خواهد کرد. وی با اشاره به جذب سرمایه 
بخش خصوصی در بنادر، تصریح کرد: 
جذب سرمایه بخش خصوصی در قالب 
BOT انجام می شــود که ۳۴۰ قرارداد 
است و ۳۲ هزار نفر اشتغال مستقیم دارد؛ 
از این رو 17 هزار میلیارد تومان جذب 
ســرمایه بخش خصوصی است که 7۰ 

درصد آن تحقق یافته است.
  مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی 
با اشــاره به اهمیت تجهیزات بندر شهید 
رجایــی عنوان کرد: امــروز ۳1 هکتار 
پسکرانه در اسکله شهید رجایی وجود 

دارد که امکان پهلوگیری کشــتی ها تا 
ظرفیت 18 هزار و TEU ۴۰۰ را دارد.
بــه گــزارش ایرنــا ؛ محمد راســتاد 
درخصوص اهمیت یک پست اسکله با 
۳1 هکتار پســکرانه در پایانه کانتینری 
بندرشهید رجایی، نیز گفت: این اسکله 
 نیــز در همین راســتا و بــرای حفظ 
رقابــت پذیــری و قابلیــت پذیرش 
کشتی های با 18 هزار و TEU ۴۰۰ که 
تمامــی مراحل آن از طراحی تا اجرا در 
داخل کشور انجام شده، منجر به ارتقای 
جایگاه کشور در بنادر کانتینری خواهد 

شد.

مدیرعامل سازمان بنادرو دریانوردی:

صادرات نفتی از بندر شهید رجایی تسهیل می شود

 گروه خبر // نماینده مردم هرمزگان در مجلس 
گفت: در تولید برق کوتاهی های مدیریتی داریم 
و باید از زمســتان فکری برای برق تابستان 

می شد. 
   چنــد روزی اســت با خنک تر شــدن هوا در 
سراســر کشور و آغاز موج بارندگی ها در برخی از 
نقاط کشور که موجب ســیلابی شدن مسیل ها هم 
شده اســت؛ مصرف برق کاهش پیدا کرده و شاهد 
از بین رفتن قطعی های برق در کشــور هستیم البته 
هشدارهای وزارت نیرو برای هفته های آینده پابرجا 
اســت و طبیعتاً با افزایش دما در کشور شاهد بالا 
رفتن مصــرف و ناتوانی نیروگاه هــا در تولید برق 
خواهیم بود که موجب قطعی های برق می شــود.در 
این شرایط شــاید بهتر باشد مسئولان وزارت نیرو 
از هم اکنون به ایــن فکر بیفتند که اثر قطع برق در 
جنوب کشور با اثر قطع برق در شمال کشور آن هم 
در تابستان مساوی نیست؛ همانطور که اثر قطع گاز 

در زمستان بین استان های گرمسیری و سردسیری 
به یک میزان نیســت و برای کاهش خاموشی ها در 
نیمه جنوبی کشور برنامه ریزی کنند.یکی از نکات 
جالب این روزها در کشور این است که تقاضا برای 
خرید دستگاه های محافظ لوازم خانگی با افزایش 
چشــمگیری روبرو بوده است که ناشی از نوسانات 
برقی در کشــور است که موجب آسیب رساندن به 
لوازم خانگی برقی می شود.قطعاً ملت ایران به سال 
1۴۰۰ به عنوان سال آغازین قرن چهاردهم شمسی 
بسیار امید بسته بودند اما بحران آب و برق، بحران 
اقتصادی، مشکلات زیســت محیطی و کرونا کام 
همــه ملت ایران را هر کــدام را با موضوعی مبتلا 
به تلخ کرده اســت.دکتر منصور آرامی نماینده مردم 
بندرعباس، حاجی آباد، قشم، خمیر و ابوموسی در 
مجلس شورای اســلامی و عضو کمیسیون عمران 
مجلس در گفت وگو با خبرنگار تسنیم اظهارداشت: 
واقعاً گلایه مــا در زمینه قطعی هــای برق جدی 

اســت و ممکن اســت در روزها و هفته های آینده 
نیز شــاهد بالارفتن مصرف برق در کشــور و رخ 
دادن قطعی های برق باشیم.وی افزود: گلایه ما این 
اســت که چطور می شــود زمانی که در زمستان ما 
بحث گازخانگی استان هرمزگان را مطرح می کنیم 
می گویند شما استان گرمسیر هستید و هم اکنون در 
اولویت نیستید اما در تابستان وقتی بحث قطع برق 
می شود از همچنین استدلال هایی استفاده نمی کنند.
آرامی بیان کرد: هرمزگان در تابســتان دمای هوای 
طاقت فرســایی دارد اما در همین ایام قطعی برق 
ما شــاهد بودیم در برخی از نقاط کشور دما پایین 
بود و بارندگی و تگرگ رخ می داد.عضو کمیسیون 
عمران مجلس عنوان کرد: این مسائل تبعیض است 
و هرمزگان باید در زمان اعمال خاموشی از اولویت 
خارج شــود و من این موضوعات را قبلًا به وزیر 
نیرو و معاونین وزیر هم گفته ام.نماینده مردم هرمزگان 
در مجلس تصریح کرد: متاسفانه در زمینه تولید برق 

شاهد کوتاهی های مدیریتی بوده ایم، امروز سوال ما 
این است؛ آیا همه نیروگاه های ما در کشور اورهال 
شده و با تمام ظرفیت به تولید برق می پردازند؛ خیر 
اینطور نیست و این ها ناشی از کوتاهی های مدیریتی 
است که طی سالیان روا داشته اند.آرامی تاکید کرد: 
مردم وظیفه دارند هر جا که هستند در مصرف برق 
صرفه جویی کنند اما وزارت نیرو باید از زمستان به 

فکر تابستان می بود.
   وی خاطرنشــان کــرد: اعلام دقیــق زمانبندی 
خاموشــی های برق حداقل کاری است که وزارت 
 نیرو بایســتی انجام دهند تا کســانی که کودک یا 
بیمار دارند در ساعات خاموشی فکری به حال خود 

کنند.

نماینده مردم هرمزگان: 

کوتاهی های مدیریتی در تولید برق مشهود است 

گروه خبر // معاون سیاسی، امنیتی و 
لزوم  بر  استانداری هرمزگان  اجتماعی 

تســریع در تدوین اطلس فرهنگی و 
اجتماعی استان هرمزگان، تاکید کرد.

   به گزارش خبرنــگار دریا ، دکتر علی 
رئوفی در جلســه کارگــروه اجتماعی، 
فرهنگی، ســلامت، زنان و خانواده استان 
هرمزگان با اشــاره به اهمیت تهیه اطلس 

 اجتماعی و فرهنگی اســتان، عنوان کرد: 
 رمــز موفقیــت در برنامه ریــزی ها و 
تصمیم گیری هــا در حوزه های مختلف 
منوط به وجود به آمار به روز و دقیق است 
که تدوین اطلس فرهنگی و اجتماعی استان 

به تحقق این مهم کمک می کند.

   وی در همین خصوص، افزود: آمار دقیق 
و به روز در به ثمر نشستن برنامه ریزی ها 
در بخش های اجتماعی و فرهنگی کمک 
شایانی می کنند و در این بخش ۳6 دستگاه 
تصمیم گیر، مسئولیت دارند. معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی اســتانداری هرمزگان 

تصریح کرد: نتیجه بخش شــدن اقدامات 
در حــوزه  هــای فرهنگــی و اجتماعی 
 و جلوگیــری از جزیــره ای عمل کردن 
دستگاه های اجرایی در بخش فرهنگی و 
اجتماعی مستلزم تدوین اطلس اجتماعی 
و فرهنگی استان با جمع آوری اطلاعات 
دقیق اســت. وی گفــت: تدوین اطلس 
فرهنگی و اجتماعی اســتان هرمزگان در 
کارآمد شــدن فعالیت های پژوهشی در 
حوزه فرهنگی و اجتماعی بسیار اثر گذار 

خواهد بود.

معاون استاندار هرمزگان تاکید کرد 

تسريع در روند تدوين اطلس فرهنگی و اجتماعی هرمزگان 

پشت پرده سیاست 

  
مالک شریعتی عضو کمیسیون انرژی مجلس هم با اشاره به اظهار نظر رئیس جمهور ،به »خانه 
ملت« گفت: مردم از ســال 96 منتظر بودند دولت سایر تحریم ها را لغو کند، در آن سال ها نه 
مجلس یازدهم بود و نه قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها اما لغو نشــدن تحریم ها را به 
گردن ترامپ انداخت. اکنون هم تدبیر داخلی و قانون لغو تحریم ها را به عنوان مانع معرفی می کند.
جلال زاده رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس نیز در توئیتی  نوشت: »آقای 
رئیس جمهور! بهتر بود پیش از ســخنان امروزتان در هیئت دولت با آقایان صالحی و عراقچی 
که از اعضای تیم ملی! مذاکره کنندگان شما هستند در خصوص منافع قانون آذر ماه مجلس در 
پرکردن دست شان در مذاکرات وین مشورت می کردید.متن جلسات کمیته تطبیق مذاکرات وین 
در شورای عالی امنیت ملی شاهد صادقی است بر تاکید پیشبرد مذاکرات بر مبنای تامین منافع 
ملی با سود جستن حداکثری از قانون راهبردی لغو تحریم های مجلس.« همچنین سلیمی عضو 
هیئت رئیسه مجلس گفت: اظهارات اخیر رئیس جمهور درباره قانون اقدام راهبردی مجلس صرفا 

شوخی است و نشان می دهد به دلیل فشار بیکاری، معلومات ایشان در حال محو شدن است. 
شورای نگهبان با سخنگویی جوان 

کدخدایی پس از 1۳ سال مسئولیت در کسوت سخنگویی شورای نگهبان، جای خود را به طحان 
نظیف داد.آیت ا... جنتی و ره پیک نیز به عنوان دبیر و قائم مقام دبیر این شورا ابقا شدند. عباسعلی 
کدخدایی عضو حقوق دان شورای نگهبان پس از 1۳ سال مسئولیت در کسوت سخنگویی این نهاد 
که هر سال با رای اکثریت اعضای این شورا انتخاب می شد، جای خود را به جوان ترین عضو این 
نهاد، یعنی دکتر هادی طحان نظیف داد. طحان نظیف که از شمار متولدان پس از انقلاب است 
و از مسئولان دهه شصتی به حساب می آید، در انتخابات هیئت رئیسه جدید شورای نگهبان 
به عنوان سخنگوی جدید شورای نگهبان انتخاب شد. وی پیش از انتخابش به عنوان سخنگو 
نیز توجه زیادی به اطلاع رسانی از فعالیت های شورای نگهبان و اقدامات خودش در این نهاد 
داشت و  با حضور فعال  در فضای  مجازی و پاسخ گویی به سوالات کاربران فضای مجازی، 
خــون تازه ای در رگ های این نهاد مهم جریان پیدا کرد.  طحان نظیف اگر چه کمتر از ۴۰ 
سال دارد اما با  کارنامه ای  از فعالیت های اجرایی و علمی در نهادهای مختلف  به این جایگاه 
رسیده است؛ عضویت هیئت علمی دانشکده حقوق دانشگاه امام صادق )ع( و معاونت آموزشی 
دانشکده این دانشگاه، کارشناس و مشاور حقوقی »هیئت بررسی و تطبیق مصوبات دولت با 
قوانین« مجلس، دبیر کمیته فرهنگی- اجتماعی مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری 
و... تنها بخشی از فعالیت ها و مسئولیت های اوست. در انتخابات هیئت رئیسه شورای نگهبان 
علاوه بر ســخنگوی این نهاد، برای دبیر و قائم مقام دبیر نیز رای گیری شد و آیت ا... جنتی 
و دکتر ره پیک به عنوان دبیر و قائم مقام شــورای نگهبان ابقا شدند. دراین بین خداحافظی 
کدخدایی از سمت سخنگوی شورای نگهبان، در سخنان دبیر این شورا مورد توجه قرار گرفت 
و آیت ا...جنتی با اشاره به اتمام مسئولیت دکتر کدخدایی در سمت سخنگویی شورای نگهبان و 
امتناع وی از ادامه این مسئولیت، گفت:» بنده به آقای دکتر کدخدایی خیلی اصرار کردم که شما 
همچنان سخنگو باقی بمانید اما ایشان نپذیرفتند. ایشان سخنگوی خوبی برای شورای نگهبان 
بودند و در این مدت مسئولیت با متانت، استدلال و منطق، به خوبی از شورای نگهبان دفاع 
کردند و ارتباط خوبی با رسانه ها و خبرنگاران داشتند و آبروی این شورا را حفظ کردند که بنده 
قدردان زحمات ایشان بوده و هستم. آقای دکتر کدخدایی برای بنده همواره مشاوری امین بوده  
و هستند و الان نیز مسئولیت مهم پژوهشکده شورای نگهبان را بر عهده  دارند؛ حُسن  ایشان 
جوان شناسی و جوان پروری است و در پژوهشکده شورای نگهبان توانسته اند حقوق دانان 

جوان را جمع کنند و پرورش دهند و این کار جزو افتخارات ایشان است.«

واکنش نمایندگان به اظهارات روحانی درباره قانون لغو تحریم ها 
امروز یک سفره آماده ای است و باید در باز شود که مردم کنار آن قرار بگیرند، سفره 
آماده اســت و کار آماده شده اســت، فرصت دولت دوازدهم را از دستش گرفتند اما 
امیدواریم دولت ســیزدهم بتواند این را به نتیجه برساند و ما هم خوشحال می شویم 
این دولت بتواند نتیجه بگیرد.« این جملات بخشی از سخنان روحانی در جلسه هیئت 
دولت  درباره برجام است که با واکنش بسیاری به ویژه بین نمایندگان مجلس مواجه 
شــد. روحانی گفته بود:» اگر اصل 6۰ قانون اساسی مورد احترام بود و در اوایل آذر 
لطمه نمی خورد و اگر 11 آذر را نداشتیم در اسفند ماه تحریم مردم برداشته شده بود 
و امروز مردم می دیدند چه شــرایطی بر کشور حاکم بود و فروردین و اردیبهشت و 
خــرداد و تیر دیگری را می دیدیم. اگر مردم به دقت گزارش وزارت امور خارجه به 
مجلس را بخوانند ، می بینند که صحنه مذاکرات و صحنه بین الملل چگونه بوده است، 
در چه نقطه ای بودیم و امروز به چه نقطه ای رسیده ایم.« به نظر می رسد اشاره رئیس 
جمهور به»11 آذر«، به روز 11 آذر ســال گذشــته بر می گردد که مجلس  شورای 
اســلامی قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها را به تصویب رساند. ازسوی دیگر، 
حسینعلی امیری معاون پارلمانی رئیس جمهور  در پایان جلسه هیئت دولت به توضیح 
اظهارات حقوقی روحانی پرداخت و گفت : اصل 6۰می گوید که اعمال قوه مجریه از 
طریق رئیس جمهور و وزیران خواهد بود. آن چه آقای روحانی اشاره کردند، عمدتاً 
معطــوف به موضوع برجام بود چراکه برجام موضوعی از جنس اجرایی اســت و با 
توجه به این که اصل شــصتم نیز صراحت دارد بر این که اعمال قوه مجریه از طریق 
رئیــس جمهور و وزیران انجام می گیرد، ورود نهادهای دیگر به موضوع برجام، بنا به 
تعبیر رئیس جمهور محدودیت در اعمال اصل 6۰ را به دنبال داشت.وی افزود: برجام 
موضوعی اجرایی بــود و چنان چه نمایندگان مجلس نظری راجع به موضوع برجام 
داشــتند، قاعدتاً باید با استفاده از ظرفیت های دیگر قانون اساسی پیگیری می کردند.
با این حال اظهارات روحانی واکنش هایی را نیز بر انگیخت.سید نظام الدین موسوی 
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس با تاکید بر این که بنا به اعتراف برخی مقامات دولت، 
قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها دست تیم مذاکره کننده را در مذاکرات پر کرده 
است، گفت: به نظر می رسد آقای روحانی به دنبال یک توافق کاغذی بی اثر و نمایشی 
است درحالی که مجلس در قانون خود تصریح کرده رفع تحریم ها باید واقعی، قابل 
راســتی آزمایی و به نحوی باشد که گره از مشــکلات مردم باز کند. موسوی با بیان 
این  که معلوم نیســت وقتی آقای روحانی می گوید در اسفندماه امکان توافق وجود 
 داشــت، از چه توافقی حرف می زند، تصریح کرد: حتی در شرایط کنونی نیز آن چه 
غربی ها روی میز گذاشته اند، خواسته مهم مردم یعنی رفع تحریم ها را پاسخ نمی دهد. 
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی با بیان این که ممکن است در روزهای 
آینده مذاکرات ادامه یابد و همین نکته نشان می دهد موضع رئیس جمهور خلاف واقع 
است، خاطرنشان کرد: دولت یازدهم هنوز مسئولیت اداره کشور را برعهده دارد و با این 
حرف ها نمی تواند از زیر بار مسئولیت شانه خالی کند، بهتر است دولت در این چند 
هفته پایانی وقت را از دست ندهد و به نحوی مذاکرات را دنبال کند که در اجرای قانون 
مجلس تحریم ها به صورت واقعی و قابل راستی آزمایی رفع شود. حسینعلی حاجی 
دلیگانی دیگر نماینده مجلس نیز   به مواضع رئیس جمهور درباره قانون اقدام راهبردی 
مجلس اشاره کرد و گفت: قانون اقدام راهبردی بستری مناسب بود اما آقای روحانی 
به خوبی از آن استفاده نکرد چرا که با این قانون عزتمندانه به پای میز مذاکره می رفتند.

به نام ایران ،به کام چشم بادامی ها  
وزارت خارجه آمریکا در اطلاعیه ای به کنگره این کشور اعلام کردکه معافیتی 
برای بخشــی از تحریم های نفتی اعمال شده علیه ایران اعمال می کند.در حالی 
ششــمین سالگرد امضای برجام هم گذشت که این توافق بین المللی در بدترین 
شرایط خود قرار داشته و نه تنها پس از خروج ترامپ از کاخ سفید تغییری در 
شرایطش ایجاد نشده بلکه تلاش های سه ماه اخیر برای احیای آن نیز تاکنون 
هیچ نتیجه ای نداشته است . با این حال ، وزارت خارجه آمریکا اعلام کرد که 
با هدف دسترسی ایران به بخشی از دارایی های مسدود شده اش در کره جنوبی و 
ژاپن، از بخشی از تحریم های تجارت غیرقانونی نفت ایران، چشم پوشی می کند. 
بنابر گزارش »واشنگتن فری بیکن«، طبق ابلاغیه ای که وزارت خارجه آمریکا 
به کنگره ارسال کرده ، این معافیت تحریمی که به امضای »آنتونی بلینکن« وزیر 
خارجه ایالات متحده رسیده، »انتقال وجوه ایران در حساب های محدود شده 
بــه صادرکنندگان در ژاپن و کره جنوبــی را مجاز می داند.« طبق این گزارش، 
در بخشــی از ابلاغیه وزارت خارجه ایالات متحده آمده که این معافیت اجازه 
می دهد پول های ایران که در نتیجه تحریم های آمریکا مســدود شده بود، بدون 
نقض قانون آزاد شــود. وزارت خارجه آمریکا در بــاره هدف از این اقدام به 
کنگره اعلام کرد: »صدور این مجوز موجب می شود این نهادها صادرات کالا و 
ارائــه خدمات به ایران را ابقا کنند و یک محرک مداوم در روابط دوجانبه مهم 
ایجاد شود و ذخایر خارجی ایران نیز کاهش یابد.« یکی از سخنگویان وزارت 
امور خارجه آمریکا در خصوص معافیت های تحریمی ایران توضیح داده است 
که بلینکن با امضای معافیت تحریمی در حقیقت به ژاپن و کره جنوبی 9۰ روز 
دیگر مهلت می دهد تا معاملات خود را با ایران تکمیل کنند.وی در این خصوص 
توضیح داد: »وزیر امــور خارجه پیش از این معافیت )تحریمی( را امضا کرده 
بود تا اجازه دهد وجوه موجود در حســاب های محدود شده ایران در ژاپن و 
کره برای بازپرداخت به شرکت های ژاپنی و کره ای که اقلام غیرتحریم شده را به 

ایران صادر کرده بودند، مورد استفاده قرار گیرد.«
  ایــن مقــام وزارت خارجــه ایالات متحــده گفت: »معامــلات مربوط به 
بازپرداخــت این هزینه ها گاهی اوقات زمان بر اســت و بــه همین دلیل وزیر 
خارجه معافیت هــا را برای 9۰ روز دیگر تمدید کــرد.« با این حال، وزارت 
خارجه آمریــکا می گوید که ایــن معافیت ها، »اجازه انتقال وجــوه به ایران 
را نمی دهد« و برای بازپرداخت به آن دســته از شــرکت های ژاپنی و کره ای 
مورد اســتفاده قرار می گیرد که قبل از تشدید تحریم های دولت قبلی آمریکا، 
اقــلام و خدمات غیرتحریمی  را به ایران صادر کــرده بودند.این خبر در حالی 
منتشــر شده که »ند پرایس« ســخنگوی وزارت خارجه آمریکا روز سه شنبه 
 گفته بود واشــنگتن در حال انجام مذاکرات غیرمستقیم اما فعال با ایران در باره
  مبادلــه زندانیان اســت .وی افزود : این مذاکرات جــدای از مذاکرات درباره

 احیای توافق هسته ای ایران بوده و واشنگتن به دنبال آزادی شهروندان خود در 
 ایران در ســریع ترین زمان ممکن است.یک منبع آگاه نیز به خراسان گفت که 
تمدیــد معافیت های تحریمــی آمریکا برای کره جنوبــی و ژاپن ارتباطی به 
 مذاکــرات وین و برجام ندارد و بیشــتر در چارچوب پرونــده تبادل زندانیان 

است . 

تازه های مطبوعات

شــرق - این روزنامه نوشت : »بخشــی از اصلاح طلبان بی میل نیستند که صرفا 
منتقد رئیســی نباشــند و با او از در تعامل وارد شوند تا هم به صفت فردی برای 
همیشه از چارچوب سیاست رسمی بیرون رانده نشوند و امید داشته باشند که باز 
هم می توانند وارد قدرت شــوند و احیانا به سرنوشت نهضت آزادی دچار نشوند 
و هم با نگاهی خوش بینانه دولت رئیســی را به سمت اهداف اصلاح طلبانه خود 
سوق دهند و برای مثال با ارائه نقطه نظرات خود به دولت، رئیسی را مجاب کنند 
که دیپلماسی پرتنش به نفع کشور نیست یا به رسمیت شناختن آزادی های مشروع 

مرّ قانون اساسی است.«
وطن امروز - این روزنامه نوشت : »در این سال ها در قالب برجام، سیاست های 
اقتصادی به ســمت شــرطی شــدن و گره خــوردن اقتصاد به سیاســت ها و 
تصمیم گیری های دیگر کشــورها از جمله آمریکا ســوق داده شد و آسیب ها و 
هزینه های هنگفت اقتصادی را بر کشور تحمیل کرد. فعالان و صادرکنندگان بخش 
صنعتی و تولیدی کشور بیش از آن که از فشار تحریم های خارجی ناراضی باشند، 

از همکاری نکردن دستگاه های اجرایی و قوانین دست و پاگیر شکایت دارند.«
کیهان - این روزنامه در گزارشی نوشت : »به نظر می رسد دولت در روزهای باقی 
مانده از عمر خود، دســت از مدیریت بازار ارز برداشته، البته بانک مرکزی برای 
کنترل قیمت ارز همان سیاســت نخ نمای مداخله با قیمت حاشیه بازار و اعطای 
حدود ۲ هزار و ۲۰۰ دلار به هر کد ملی را پیگیری می کند؛ سیاستی که هیچ گاه 

غیر از توزیع رانت برای عده ای قلیل، دستاورد دیگری نداشته است.«
ایــران- غفوری فرد   در مصاحبه با این روزنامه گفت : »در انتخابات ریاســت 
جمهوری سال 96 یک دوقطبی در کشور شکل گرفت که متأسفانه بعد از انتخابات 
هم خیلی تعدیل و ترمیم نشــد. الان برای من جای امیدواری است که در دوره 
انتقالی دولت با این حرکت هایی که شروع شده، آن گسست هایی که عموماً در هر 

انتخاباتی شکل می گیرد، ترمیم شود.«
واکنش جنیدی به سوال های مجمع درباره FATF و شکایت نمایندگان از روحانی 
معاون حقوقی رئیس جمهور در پایان جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران درباره 
سرنوشت FATF گفت: دولت تمام اقدامات لازم را برای مجمع تشخیص مصلحت 
نظام فرستاده است.  شنیدم گفته شده به برخی سوالات پاسخ داده نشده یا دیر پاسخ ها 
ارسال شده که تا آن جایی که من می دانم اولا سوالات اواخر اسفند برای ما فرستاده 
شده و در روزهای ابتدایی سال یعنی دهم _ دوازدهم فروردین پاسخ ) از سوی دولت 
به مجمع( فرستاده شده است .وی درباره شکایت نمایندگان از رئیس جمهور طبق ماده 
۲۳۴ نیز تصریح کرد: ما توضیحاتی درباره ماده ۲۳۴ دادیم ،قبلا هم گفتم ماده ۲۳۴ 
آیین نامه داخلی مجلس با قانون اساسی هماهنگ نیست چون قانون اساسی در اصل 
66 چارچوب آیین نامه داخلی را مشخص کرده است. موضوع آیین نامه داخلی درباره 
تعیین رئیس مجلس، هیئت رئیسه کمیسیون های مجلس و دوره تصدی کمیسیون ها، 
امور مربوط به مذاکرات و امور انتظامات مجلس است  بنابراین تنظیم روابط قوای سه 
گانه در چارچوب قانون اساسی است نه در چارچوب آیین نامه داخلی مجلس. علاوه 

بر این از نظر محتوا  خیلی از گزارش ها مستندی ندارد. 
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بی انضباط
با اجازه بی اجازه می رود
از منازل از مغازه می رود

ساعت خاصی ندارد عشقی است
قبل بازه بعد بازه می رود

آمپرش بالاست کم آورده است
گیج می آید قراضه می رود

چه بلایی بر سرش آورد ه اند
زنده می آید جنازه می رود

برق دیگر نیست آن برق قدیم
دیر برگشته است و تازه می رود

انضباطش را نباید صفر داد؟
بس که سرخود، بی اجازه می رود

  صابره حبیبی
 ***

این چه اوضاعی است مردم؟ آخر این رانندگی است؟ 
این چه اوضاعی است مردم؟ آخر این رانندگی است؟

این مگر پایان عمر و آخرین رانندگی است؟!
خسته شد از بس نوشت از جرمتان، آن چیز که

شاکی است از آن »کرام الکاتبین« رانندگی است
کارکرد سیب، دیگر مثل سابق خوب نیست

حربه ی امروز ابلیس لعین رانندگی است
لیستی تنظیم کردم از گناهان بشر

بهترینش سیب خوردن، بدترین، رانندگی است
پنبه ی برهان نظم و علتّ و معلول را

می زند! تهدیدِ دین مؤمنین رانندگی است
حضرت مادر زن از الطاف و انعام خداست
فتنه ی همواره جاری بر زمین رانندگی است

هیچ تعریفی ندارد وضع آن این روزها
واژه ی بیجای فرهنگ »معین« رانندگی است
عامل کشتار هر کس، هر کجا در هر زمان؟
پاسخ مصراع قبلی؟ آفرین! رانندگی است

  رضا احسان  پور

طنز

طرح :  بیتا هوشنگی

کاریکاتور

مخاطبان و هم استانی های گرامی 
 تصمیم داریم مطالب طنز و کاریکاتور شما را در روزنامه منتشر نماییم علاقمندان 

می توانند آثار خود را به شماره ذیل سروش یا واتساپ نمایند.
 شماره تماس :09039165090

طرح :  بیتا  هوشنگی

کودک فروشی

کاریکاتور

گروه گزارش// بعد از شــیوع کرونا فعالیت های 
حضوری معلمان و دانش آموزان به صورت مجازی و 
در بستر شبکه آموزش دانش آموزی )شاد( در حال 

اجرا هستند.
  در چنین فضایی، خانه هر دانش آموز کلاس می شود 
و خانه و موبایل مهم ترین ابزار آموزش او محســوب 
می شوند. پس از تدریس های مجازی و همکاری بین 
دانش آموز، معلم و اینترنت بزرگترین دغدغه نظام های 
آموزشی در مورد ارزشیابی در فضای مجازی، مسئله 
اخلاق در ارزشــیابی و در نتیجه قضاوت عادلانه  در 
مورد میزان کسب شایستگی های دانش آموزان خواهد 
بود. در آزمون هــا و ارزشــیابی های فضای مجازی 
 برخــلاف فضای واقعــی، به  دلیل ماهیــت آن یعنی
 کمتــر بودن مراقبت ها و کنترل هــای معلمان و اولیاء 
مدرســه، احتمال بروز رفتارهای غیر اخلاقی بســیار 
بیشتر  است. اگر به محدودیت ها و الزامات و تهدیدهای 
به وجود آمده به واســطه بیماری کووید 19 در حوزه 
آموزش به دقت نگاه کنیم متوجه  می شویم که تهدیدهای 
 ایجاد شده برای جامعه آموزشی، فرصت هایی را برای 
تجربه ورزی به وجود آورده اســت کــه بدون تردید 
 هیچگاه، هیچ نظام آموزشــی در جهان جسارت چنین 
تجربه ورزی را در این مقیاس بزرگ نداشــته است. در 
نظام آموزش و پرورش  کشور جمهوری اسلامی ایران 
نیز علی رغم تمامی کاستی ها و نقاط ضعف آموزشی در 
این بحران که ناشی از عدم آمادگی و  آینده نگری برای 
مقابله با آن بوده اســت، خوب یا بد، موفق یا ناموفق، 
راضی یا  ناراضی این ســال تحصیلی را هم پشت سر 

گذاشتن و به اتمام رسید.
  محتوای آموزشی، یکی از مهمترین عناصر آموزشی 
است که برترین نقش را در راستای یادگیری ایفا می کند. 
از این رو می توان آن را به عنوان اساســی ترین معیار 
ارزیابی مدارس مجازی به شــمار آورد. یکی از اصول 
اساسی که سبب جذابیت محتوا می شود، توجه به نیازها 
و علایق دانش آموزان است. متاسفانه محتوای مکتوب 
که در مدارس ما تدریس می شــوند، از کشش چندانی 
برخوردار نیستند. این محتواها غالبا مربوط به سال های 

گذشــته بوده و تمامی مفاهیم مربوط به هر پایه را در 
بر نمی گیرد. عــلاوه بر این انعطاف اندکی دارند. از این 
رو تمامی دانش آموزان نمی توانند ارتباط موثری با آن 

برقرار کنند.
  در فضای حقیقی معلمان ملزم به تدریس کامل چنین 
محتوایی هستند و اختیار چندانی در رابطه با تغییر آن 
ندارند اما در فضای مجازی، کنترل های بیرونی چندان 
حاکم نیست و معلمان می توانند به تغییر و تولید محتوا 
بپردازند. بر این اســاس آنها می توانند با در نظر گرفتن 
علایق و نیازهای دانش آموزان خود ساختار محتوا را 
تنظیم کنند. چنین محتوایی قدرت جذب دانش آموزان 
را بیشتر می کند. جذابیت چنین محتوایی زمانی بیشتر 
می شود که معلمان زبده بتوانند با مشارکت هم، مفاهیم 
اساســی را با مثال ها و راه حل های قابل فهم ارائه کنند. 
در این رابطه مدارســی موفق تر عمل می کنند که از تیم  

آموزشی بهتری برخوردار باشند.
  بدون شــک آخرین مرحله ماراتون آموزشی، یعنی 
اجرای ارزشــیابی و قضاوت در مورد شایستگی های 
دانش آموزان آن هم در  کلاس های مجازی به عنوان اولین 
تجربه در مقیاس ملی نیز خالی از خطا و اشتباه نخواهد 
بود، ضمن اینکه تجارب دست اندرکاران  نظام آموزشی 
در این رخداد، بسیار با ارزش خواهد بود زیرا داده های 
به دست آمده در صورت یک پیمایش میدانی می تواند 
تجارب  موفقیت آمیز، ناموفق، ابتکارات فردی معلمان، 
تلاش های سیاستگذاران آموزشی، تاثیرات روانی چنین 
رویکردی بر دانش آمــوزان و  خانواده های آن ها را به 
تصویر بکشد که بدون شــک در برنامه ریزی های آتی 

آموزش های مجازی بسیار مفید خواهد بود.
  در نتیجه  باید از این فرصتِ به اجبار پیش آمده، حداکثر 
اســتفاده را نمود.  نمونه هایی از این رفتارها در فرآیند 
اجــرای آزمون ها در فضای مجــازی می توانند کمک 
گرفتن از افراد ثالث، به اشــتراک  گذاری پاسخ ها بین 
دانش آموزان یک کلاس به روش های گوناگون، استفاده 
از مواد و منابع آموزشــی به هنگام آزمون و… باشد. 
  در هر مدرسه و سیســتم آموزشی، عناصری موجود 

 هســتند که چارچوب و ســاختار آمــوزش را در بر 
می گیرند. 

زمانی که این عناصر به شــکل مطلوب اجرا شوند، در 
هر فضایی آموزش ســودمند را به دنبال دارند. عناصر 
آموزشی نامبرده شامل: محتوا، روش تدریس، هدف های 

آموزشی و ارزشیابی آموزشی می شوند. این عناصر به 
عنوان معیارهای ارزیابی مدارس محســوب می شوند. 
 از ایــن رو در انتخاب مــدارس در فضای فیزیکی یا 
مجازی، می توان از آن ها به عنوان ملاک سنجش استفاده 

کرد.
 برای از بین  بردن امکان تقلب، معلمان در ارزشــیابی 
باید از حیطه دانشــی )انتقال دانش( و بازخورد گرفتن 
از دانش آموزان خارج و وارد حیطه های ارزشمندتری 
شوند؛ مانند طرح پرسش و جست وجوگری در پاسخ 
پرســش ها. برای اطمینان از صداقت در پاسخگویی 
دانش آموزان بهتر است از آن ها بخواهیم به طرح سؤال 
بپردازنــد. به این ترتیب، امکان تقلب بســیار کاهش 
می یابد، زیرا دانش آموزان وادار به فکرکردن می شوند. 
می توان از رفتــار اخلاقی و مراقبتی والدین و اعضای 
 خانــواده در درســتی برگــزاری آزمون های مجازی

 بهره برد.
  بهتر اســت معلمان معیارهای سنجش را با مشارکت 
دانش آموزان تعیین کننــد تا هم باری از دوش معلمان 
برداشته شــود، هم دانش آموز در بعد درک معیارهای 
قضاوت توانمند شــود. عــلاوه بر این هــا، به هنگام 
ارزشیابی، اســتفاده از بازخوردهای توصیفی مناسب 
به صورت صــوت، متن و اســتیکرهای موجود که از 
امکانات فضای مجازی )و برنامه شاد( است، می تواند 
دانش آموزان را چند قدم در یادگیری به جلو سوق دهد.

در این بین مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان اخیراً 
اظهار کرد: آموزش و پرورش استان مطابق شاخص های 
تعیین شده که به صورت سالانه توسط سازمان مدارس و 
مراکز غیر دولتی و توسعه مشارکت های مردمی وزارت 
آموزش و پرورش ارزیابی می شود، توانست رتبه برتر 
کشور را از آن خود کند.حال این سوال پیش می آید در 
صورتی که در آمــوزش رو در رو چندان حرفی برای 
گفتن نداشتیم چه اتفاقی افتاده است که در آموزش از راه 

دور توانستیم رتبه  برتر کشور را کسب نماییم؟
   آیا همت مثال زدنی معلمان  منجر به این دست آورد 
شــده اســت و یا اینکه دانش آموزان ازاین نوع روش 

تحصیل استقبال کرده اند؟ 
  به هر حال با کسب چنین جایگاهی و با توجه به اینکه 
سطح علمی در مدارس و نحوه تربیت دانش آموزن خود 
پله ای برای پرتاب به ســوی دانشگاه های مهم و البته 
معتبر محسوب می شود باید دید که پس از بدست آمدن 
نتایج کنکور 1۴۰۰ ، استان هرمزگان می تواند همچون 
بالاترین نمره های ارزیابی،  در کسب قبولی رتبه های 
 برتر دانشــگاه نیز جایگاه والا بدســت آورد یا مانند 
سال های گذشته در لیست قبولی ها، استان هرمزگان 
جزء آخرین استان ها در میزان قبولی می شود. چراکه با 
کسب همچین جایگاه برتری انتظاری جز پیروزی های 
چشمگیر در کنکور مد نظر نیست، البته بماند که خود 
آزمون کنکور مهارت های ویژه ای می طلبد که آن هم 
نیازمند آموزش در مدارس می باشد ولی اگر صرفا به 
قبولی تعداد انگشت شماری از دانش آموزان  استان در 
دانشگاه های کشور بسنده کنیم و همان ها را دلیلی بر 
موفقیت خود بدانیم باید مطئمن شد که حتما جایی از 

کار می لنگد. 

ارزشیابی دانش آموزان چه میزان صحت دارد؟

 آمــوزش و پرورش اســتان مطابق 
شــاخص های تعییــن شــده کــه به 
ســازمان  توســط  ســالانه  صــورت 
مدارس و مراکز غیر دولتی و توسعه 
مشارکت های مردمی وزارت آموزش 
و پرورش ارزیابی می شود، توانست 

رتبه برتر کشور را از آن خود کند

,,

روز دهم ماه قمــري ذي الحجه، مصادف با عید قربان از گرامي ترین 
عیدهاي مسلمانان است که به یاد ابراهیم و فرزندش اسماعیل، توسط 
بســیاري از مسلمانان جشن گرفته مي شود، این عید یکي از روزهاي 
فرخنده در گاه  شماري اسلامي است.عید قربان که از جمله تعطیلات 
رسمي مسلمانان است، از یک تا چهار روز جشن گرفته مي شود و در 
طي آن مردم با پوشیدن بهترین پوشاک خود، پس از انجام عبادات، به 
دید و بازدید و جشن و سرور مي پردازند. حاجیان در این روز پس از 
به پایان رساندن مناسک حج، حیواني را ذبح مي کنند و پس از قرباني 
آنچه بر آنان در حال احرام، حرام شــده  بود مانند نگاه کردن در آینه، 
گرفتن ناخن و شــانه زدن مو ، حلال مي گردد و با توجه به اینکه حج، 

یکي از عبادت هاي بسیار مهم در اسلام است، توانایي به انجام رساندن 
آن نیز براي هر مســلماني بسیار شادي آور است. در نتیجه، روزي که 
پس از انجام وظایف  ســنگین حج، به عنوان جایزه الهي و اتمام احرام 
پیش مي آید را عید مي دانند.همچنین در روایت هاي مکرري نقل شده که 
در روز عید قربان، قرباني کنید تا گرسنگان و بیچارگان نیز به خوراک 
برسند. البته برگزار کردن مراسم قرباني در این عید بر همه واجب نیست 
و تنها بر زائران کعبه در مراسم حج واجب است، اما بسیاري از مسلمانان 
در سراســر جهان در این روز، گوسفند، گاو یا شتري را قرباني کرده و 

گوشت آنرا بین همسایگان و مستمندان تقسیم مي کنند.
اما در روز عید قربان برخی از مراکز عرضه گوشــت و قصابی های به 
دلیل عدم نظارت بر بازار و سوء استفاده از افزایش تقاضا در عید سعید 
قربان، قیمت گوشت قرمز را نسبت به روزهای گذشته با قیمت بیشتری 

می فروشند. 
حالا که چند روزی به فرارسیدن عید قربان باقی مانده است سودجویان 
به پیشواز این عید بزرگ رفته اند.  از روزهای گذشته دلال ها فعال شده 
اند و در حال خرید دام با قیمت خیلی کم از دامدار هســتند، بطوریکه 

آن هــا را نگهداری کرده تا قیمــت دام هر چه به عید قربان نزدکی تر 
می شــویم، بالاتر رود. در واقع دلال ها در حال افزایش سطح تقاضا 
و کاهــش عرضه برای بالا رفتن قیمت دام برای فروش برای روز عید 
قربان هستند. متاسفانه دلال ها با همان قیمت اندک دام ها را از دامدارها 
خریداری و با قیمت خیلی بالا به مشتری ها می فروشند و در این میان 
سود کلان در جیب این سودجویان می رود و باید دستگاه های نظارتی 

به منظور جلوگیری از بالاتر رفتن قیمت ورود پیدا کنند.
  با توجه به شــرایط کرونایی اســتان و جهت جلوگیری از اشــاعه 
بیماری های مشترک بین انسان و دام در روز عید سعید قربان از کشتار 
خانگی خودداری و با توجه به اینکه کلیه کشتارگاه های دام در سطح 
استان باز هستند. عملیات نظارت شرعی و بهداشتی توسط دامپزشکی 

در کشتارگاه های استان انجام شود.

سودجويان دام در نزديکی عید قربان
یادداشت

این روزها به نظر می رســد ویروس کرونا با این همه 
جولانی که مــی دهد دیگر در اولویــت زندگی مردم 
قرار ندارد و به موضوعی دســت چندم در زندگی مردم 
تبدیل شده است. عموم مردم بین نمردن بر اثر کرونا و 
 نمردن بر اثر گرسنگی، گزینه دوم را انتخاب کرده اند و 
 می گویند اول نباید بر اثر گرسنگی بمیریم حالا کرونا هر 
چه می خواهد با ما بکند. ویروســی که فکر می کردیم 
حداکثر چند ماه میهمان ماست و حداکثر تا چند ماه و 
با فرا رســیدن فصل گرما از بین می رود ، همچنان با 
ماست و هر روز هم بر قدرتش می افزاید. ویروس کووید 
19 برای افزایش قدرت انتقال، میزان پروتئین های خود 
 را نیز افزایش داده اســت. ویروس جدید همانند سایر 
ویروس ها، میل شدیدی به بقا در طبیعت دارد تحقیقات 
بیانگر این مهم است که احتمالا تعداد پروتئین های گیرنده 
سلولی که در سطح ویروس پراکنده شده است به مراتب 
از روزهای اول شــیوع تا به امروز بیشتر و قویتر شده 
است. همه ویروس ها در طول زمان جهش پیدا می کنند 
و خود را با شــرایط تازه وفق می دهند پس پیدا شدن 
چنین زیرمجموعه های تازه ای برای یک ویروس عجیب 
نیست. تا کنون بیش از ۴ هزار گونه زیرمجموعه ویروس 
کرونای جدید مشاهده شده که تعداد بسیار کمی از آنها 
اهمیت خاصی داشته  اند. دانشمندان تاکنون جهش های 

متعــددی را در نوع جدید ویروس کرونا موســوم به 
»کروناویروس سندرم حاد تنفسی ۲« مشاهده کرده اند که 
اغلب تبعاتی در شیوه مقابله با آنها به همراه نداشته است؛ 
به عبارت دیگر اکثر این جهش ها قدرت و قابلیت انتشار 
ویروس را تغییر نمی دهند.این در حالیست که برخی از 
این جهش ها ممکن است مزیت های خاص و ویژه ای را 
برای زنده ماندن بیشتر نصیب ویروس کند که از جمله 
آنها بالابردن سرعت انتشار و انتقال است. سویه لامبدا 
)LAmBdA( که از پرو آغاز شــده به ۳۲ کشور جهان 
انتقال یافته اســت اما در حال حاضر همچنان به عنوان 
یک ســویه با خطر کمتر طبقه بندی می شود.  به نقل از 
گاورمنت، سازمان بهداشت جهانی )WHO( در 1۴ 
ژوئن ۲۰۲1 این نوع را به سبک جدید یونانی نامگذاری 
کرده اســت اما اولین بار در اوایل اگوست سال ۲۰۲۰ 
در پرو ظاهر شده اســت.زمانی که در مورد سویه های 
مختلف ویروس کرونا صحبت می شود، دلتا به موردی 
برای یک مقایسه آسان تبدیل شده است. در حال حاضر، 
سازمان بهداشت جهانی پیش بینی کرده است که نوع دلتا 
در سطح جهانی مسلط شود )البته اگر پیش از این مسلط 
نبوده اســت(. منشاء این سویه هند بوده و به سرعت به 
جهشــی نگران کننده تبدیل شده است. پژوهشی جدید 
که در شیلی انجام شده نشــان می دهد که گونه لامبدا 

از هر دو گونه آلفا )نوع انگلیسی( و گاما )نوع برزیلی( 
ویروس کرونا مسری تر است.ممکن است در این جریان 
تعدادی از ویروس ها  تغییر کنند و این تغییر منجر به از 
بین رفتنشان شود ولی اگر چنانچه ویروس تغییر نکند، 
ویروس ها تکثیر و واکنش های دیگری از خود نشان 
خواهد داد. ویروس های توانمند می توانند سلول های 
 بدن میزبان را تحت کنترل قــرار دهند، ویروس هایی 
می توانند باعث تغییر در رفتاردر سلول شوند و عملکرد 
سلول را تغییر دهند که غالبا عفونت های پایدار نیز ایجاد 
کنند، این ویروس ها مــدام در حالت کنش و واکنش 
هســتند و بنابراین یاد می گیرند که چگونه رفتارکنند 
که هم خودشــان زنده بمانند و هم سلول بدن میزبان را 
دســتکاری کرده ولی زنده نگه دارند. ویروس هایی که 
 تغییرات ژنتیکی در بــدن فرد ایجاد می کنند، تغییرات 
آن ها ادامه دار بوده و عملکرد سلول را تحت کنترل خود 
در می آورد و در نهایت نیز رفتار سلول تغییر می کند.

مقابله با کرونای جهش یافته این است که همچنان همان 
رعایت پروتکل های بهداشتی، فاصله گذاری، استفاده از 
ماسک، عدم حضور در تجمعات و شست وشوی مداوم 
دست ها، تنها راه چاره در برابر فرزند کووید 19 است.

امیدواریم  که واکســن های کنونی، در برابر انواع جدید 
کروناویروس موثر باشند و به امید واکسناسیون کلی.

کرونا لامبدا و معضل جدید
یادداشت

طرح : بیتا هوشنگی

آیت منصف حقیقی دوست
  Ayat.m1985@         gmail.com

مجید حسین پور
   M.hosseinpour@         gmail.com
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اقتصادی

دپوی ۲۲۰ هزار تنی در گمرک
شکر تا ۱۸ هزار تومان هم قیمت خورد 

  ســرویس اقتصادی // افزایش قیمت شکر در شرایطی از سوی 
مســئولان اعلام شد که این کالا در یک سال گذشته به طور متوسط 
بیش از 8۰ درصد گران شــده اســت و تا 18 هزار تومان هم قیمت 
خورده اســت. زمزمه افزایش قیمت شکر در مدت اخیر مطرح بود 
تــا اینکه اخیرا اتحادیه بنکداران مواد غذایی از افزایش 1۰ درصدی 
قیمت این کالا در یک ماه اخیر خبر داد و در اظهاراتش اعلام کرد که 
شکر از ابتدای امسال طی دو مرحله تا 9۰ درصد افزایش قیمت داشته 
اشــت .اما به بهانه گرانی این کالا مروری بر وضعیت افزایش قیمت 
آن در آمار رســمی مرکز امار ایران و همچنین وضعیت واردات در 
گزارش گمرک ایران قابل تامل است.این در حالی است که هر کیلوگرم 
شکر در خرداد ماه سال گذشته به طور متوسط 79۰۰ قیمت خورده 
که این رقم در اردیبهشــت امســال به حدود 1۳ هزار و ۵۰۰ تومان 
رسیده است، در خرداد ســال جاری نیز تا بیش از 1۴ هزار و ۲۰۰ 
تومان به طور متوســط فروش رفته اما قیمت حدود 17 هزار و 9۰۰ 
تومانی هم برای آن ثبت شده است.براساس این گزارش، قیمت شکر 
نسبت به اردیبهشت امسال ۵.۲ و در مقایسه با خرداد پارسال 8۰.۲ 
 درصد افزایش دارد.اما تغییرات قیمت این کالا از پارسال تاکنون نشان 
می دهد که در تیر ماه هر کیلو به طور متوسط 8۵۰۰، مرداد 9۰۰۰، 
شهریور 91۰۰، مهر 9۲۰۰، آبان 9۴۰۰، آذر 9۴۰۰، دی 97۰۰، بهمن 
11 هزار و ۵۰۰، اسفند 1۲ هزار و ۴۰۰، و در سال جاری فروردین 
1۳ هزار و 1۰۰، اردیبهشــت 1۳ هزار و ۵۰۰ و خرداد بیش از 1۴ 
هزار و ۲۰۰ تومان فروش رفته است.اما وضعیت واردات شکر نیز از 
این حکایت دارد که این کالا تا 1۳ تیر ماه از مجموع 6.۳ میلیون تن 
کالای اساســی موجود در گمرک و آنچه که پای اسکله و منتظر در 
لنگرگاه اســت، نزدیک به ۲۲۰ هزار تن به شکر اختصاص دارد؛ به 
طوری که بالغ بر 1۰۵ هزار تن شکر در بنادر دپو شده و حدود 11۵ 

هزار تن در شناورها موجود بوده است.

از سوی سخنگوی ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز؛
آخرین مهلت رجیستری تبلت   ها اعلام شد 

  سرویس اقتصادی //سخنگوی ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
گفت:دارندگان تبلت تنها تا نهم مرداد ماه برای رجیســتری دستگاه 
هوشــمند خود فرصت دارند.حمیدرضا دهقانی نیا، سخنگوی ستاد 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز در برنامه پیگیری شبکه خبر تصریح کرد: 
دارندگان تبلت لنوو تا قبل از شنبه دوم مردادماه و دیگر نشان های 
تجاری تا قبل از 9 مردادماه مهلت دارند نسبت به ارسال و دریافت 
پیامک رجیســتری اقدام کنند.وی افزود: دارندگان این دستگاه ها 
اســتعلام اصالت کالا را می توانند از #7777* و یا ســامانه همتا 
اخذ کنند.دهقانی نیــا تاکید کرد: امکان تمدید مهلت وجود ندارد و 
رجیستری تبلت یک تا دو دقیقه بیشــتر زمان نمی برد.سخنگوی 
ســتاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز گفت: افراد باید در فرصت زمان 
باقیمانده نسبت به رجیستری تبلت خود و فرزندان دانش آموز خود 

اقدام کنند.

خبر

سرویس اقتصادی //در شرایطی 
که دو میلیــون تن کالا در بندر 
کامیون  کمبــود  دلیل  به  امام 
راهداری  سازمان  شده،  رسوب 
تشویقی  لاستیک  تخصیص  از 
به کامیون داران برای حل مشکل 

خبر داد. 
  جمال ارونقــی -مدیرکل گمرک 
جمهوری اســلامی ایــران- اعلام 
کرد که دو میلیون تن کالای اساسی 
ترخیص شــده در بندر امام وجود 
دارد که با کمبود وسیله حمل مواجه 
و از بندر خارج نشــده است.  وی 
تمامی  در حال حاضــر  افــزود: 
انبارهای بندر امام پر شــده و آنچه 
تخلیه می شــود، در محوطه قرار 
گرفته که زیر آفتاب شدید و رطوبت 
قرار دارد و خود شرایط نامناسبی را 
برای نگهداری کالا ایجاد می کند. 
بنابراین بــا توجه به افزایش حجم 
تخلیه کالا از کشتی، حجم خروجی 
از بنادر پایین بوده و این بر رسوب 

کالا و دپوی آن می افزاید.  

  در این شرایط که البته طی امسال 
و ســال گذشته مســبوق به سابقه 
بوده و همواره کالاهای بسیاری در 
صف انتظار بنادری مانند بندر امام 
خمینی برای رســیدن به شهرهای 
بوده اند، ســازمان راهداری  کشور 
از تخصیص یک جفت لاســتیک 
تشــویقی به رانندگانی که اقدام به 
حمل کالاهای اساسی از مبدا بندر 

امام خمینی ره کنند خبر داد.

دغاغله -مدیرکل    غلامحســین 
حمل و نقل کالای سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای- با بیان این 
مطلب به ســایت شرکت راهداری 
اظهار کرد : به توجه به اهمیت حمل 
کالاهای اساسی از بندر امام خمینی 
)ره(، از ۲۰ تیرماه تا ۳1 مرداد سال 
جاری یک جفت لاســتیک با نرخ 
دولتی به راننــدگان متقاضی تعلق 

می گیرد.

که حداقل  رانندگانــی  افزود:  وی 
تعداد پنج فقــره بارنامه مربوط به 
حمــل گندم، کنجاله ســویا و جو 
مربوط به شرکت پشــتیبانی امور 
بازرگانــی دولتی  دام و شــرکت 
ایران از مبــدأ بندر امام)ره( به تمام 
نقاط کشور با مجموع مسافت طی 
 شــده ۴۰۰۰ کیلومتر حمل نمایند، 
می توانند با مراجعــه به پایانه بار 
بندرامــام خمینی )ره( نســبت به 
دریافت یک جفت لاستیک با نرخ 

دولتی اقدام کنند.
  دغاغله ادامه داد: تخلیه و بارگیری 
کالاهای اساسی از بندر امام خمینی 
)ره( با استفاده از تمامی ظرفیت ها، 
در حال حاضر روند خوبی را طی 

می کند.
  حالا باید دید لاستیک های دولتی 
می تواند انگیــزه ای برای رانندگان 
کامیــون ایجاد کنند تــا کالاهای 
اساسی رسوب شــده در بندر امام 
خمینــی را حمل کنند و مشــکل 

مذکور با این تشویق حل می شود؟

لاستیک دولتی، تشويقی برای تخلیه کالاهای رسوب  شده

 سرویس اقتصادی // رئیس سازمان بورس 
و اوراق بهادار گفت: توســعه سواد مالی 
اجتماعی سازمان  در کشور مســئولیت 
بورس و نهادهای مالی است؛ البته در این 
بخش قصد رقابت با موسســات آموزشی 
ارتقای  ما  بلکه هدف  نداریم  را  خصوصی 
آموزش و ســواد مالی است؛ به نحوی که 
مفاهیم و آموزه های بورسی به مدارس و 

کتاب های درسی راه یابد. 
   بــه گــزارش  خبرنگار دریــا ؛ محمدعلی 
 دهقان دهنوی« در حاشــیه بازدید از شرکت 
اطلاع رســانی و خدمات بورس اظهار داشت: 
انتظار مــی رود با نقش های جدیدی که برای 
شــرکت اطلاع رســانی و خدمــات بورس 
تعریف شده، این شــرکت برترین خدمات را 
بــه مخاطبان ارائه دهد.وی با اشــاره به تغییر 
ماموریت های کلیدی شــرکت اطلاع رسانی 
و خدمــات بــورس در دوره جدید مدیریتی 
 افــزود: در ماموریــت جدید این شــرکت بر 
»فرهنگ سازی و آموزش« و »ارائه خدمات 
مدیریت به سازمان و ارکان« تمرکز شده و امور 

خبر و اطلاع رسانی به روابط عمومی سازمان 
بورس و اوراق بهادار واگذار شده است. دهقان 
دهنوی گفــت: در حال حاضر این شــرکت، 
 خدمات با کیفیتی به ســازمان بــورس ارائه 
می دهد و ســایر نهادهای مالی هم می توانند 
مصرف کننده این خدمات باشند.رئیس سازمان 
بورس و اوراق بهادار ضمن پیشــنهاد به طرح 
تشکیل »کانون ارزیابی مدیران« نیز اشاره کرد 
و گفت: شرکت اطلاع رسانی و خدمات بورس 
از این ظرفیت برخوردار اســت که به مرکزی 
تبدیل شود تا ســازمان ها و نهادهای مختلف 
مالی بتوانند ارزیابــی عملکرد خود و مدیران 
خود را به این شــرکت بسپارند. وی افزود: از 

آنجا که بسیاری از نهادهای جدید التاسیس در 
بازار سرمایه در تامین نیروی انسانی متخصص 
دچار مشــکل اند، نقشی شبیه به یک موسسه 
کاریابی در حوزه بازار سرمایه خالی است. اگر 
بانک اطلاعاتی جامعی از متخصصان آموزش 
دیــده و دارای گواهی نامــه تخصصی تدوین 
شــود نهادهای مختلف در زمان انتصاب یک 
مدیر یا استخدام کارشناس با اطمینان خاطر به 
شما مراجعه و از گزارش ارزیابی شما استفاده 
می کننــد. دهقان دهنوی توضیح داد: همچنین 
نوعی نظام رتبه بندی ایجاد می شود تا نهادهای 
مختلف مدیریت خود را ارتقا و خود را با آخرین 
استانداردهای مدیریتی هماهنگ کنند. وی در 

ادامه با اشــاره به طرح تحول »فرهنگ سازی 
و آموزش« به عنوان ماموریت کلیدی شرکت 
اطلاع رســانی و خدمات بورس خاطرنشان 
کرد: توســعه ســواد مالی در کشور مسئولیت 
اجتماعی سازمان بورس و نهادهای مالی است؛ 
البته در این بخش قصد رقابت با موسســات 
آموزشــی خصوصی را نداریم بلکه هدف ما 
ارتقای آموزش و ســواد مالی است؛ به نحوی 
 که مفاهیم و آموزه های بورســی به مدارس و 
کتاب های درسی و محیط خانواده ها راه یابد.
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار، فرهنگ 
سازی در بازار سرمایه را همچنان نیازمند تقویت 
دانست و گفت: در سال های اخیر میلیون ها نفر 

به بازار سرمایه پیوسته اند که شاید در گام اول 
الفبای بورس را ندانند اما با رویکرد »آموزش 
محور« می توان انتظارات و باورهای غلط در 
 این بازار  را اصلاح کرد.وی  با بیان اینکه تمرکز 
آموزش ها باید مشــوق اســتفاده از خدمات 
 سبدگردان ها، شرکت های مشاوره سرمایه گذاری و 
صندوق ها باشد افزود: البته در موضوع آموزش 
قصد رقابت با موسسات آموزشی خصوصی را 
نداریم بلکه هدف ما ارتقای آموزش و ســواد 
مالی اســت؛ به نحوی که مفاهیم و آموزه های 
بورسی به مدارس و کتاب های درسی و محیط 
خانواده ها راه یابد.  دهقان دهنوی تاکید کرد: 
در ارزیابی نهایی برای ما مهم این است که بازار 
ســرمایه تا چه حد به تولید، اشتغال و سرمایه 
گذاری در کشــور کمک کرده است و شرکت 
اطلاع رســانی  و خدمات بورس با کمک به 
فرهنگ سازی و آموزش نقشی بسزایی در  نیل 

به این اهداف ایفا می کند.

 سرویس اقتصادی // مدیر فنی سهام عدالت تصریح کرد: به لحاظ 
قانونی موضوعی به عنوان انتقال سهام عدالت وجود ندارد، مگر آنکه 
ســهامدار فوت کرده و سهام به وراث انتقال یافته باشد و یا اینکه 

خرید و فروشی انجام شود.
   محمود حسنلو، مدیر فنی سهام عدالت با بیان اینکه در بخش فروش 
سهام عدالت شاهد فروش اکثر سهم ها هستیم، گفت: در سازمان بورس و 
اوراق بهادار سفارش گیری از سوی سپرده گذاری در حال انجام است، به 
این شکل که هر کسی سفارش فروش داشته باشد سفارش مربوطه ثبت و 
برای کارگزاران ارسال می شود تا آن سهم فروخته شود.وی درباره سهام 
عدالت و اینکه برخی افراد پرسیده بودند سهام عدالت در برخی پرتفوی ها 
موجود و در برخی وجود ندارد، افزود: افراد پرتفوی های به روز شــده 
خود را می توانند با مراجعه به سایت سهام عدالت مشاهده کنند. افرادی 
هم که در سامانه سجام ثبت نام کرده اند می توانند با مراجعه به اپلیکیشن( 
دی دی ان( و یا درگاه یکپارچه بازار سرمایه، از وضعیت سهام خود مطلع 

شوند. مدیر فنی سهام عدالت در خصوص انتقال سهام عدالت به پرتفوی 
کارگزاری ها، گفت: سهامدارانی که روش غیر مستقیم را انتخاب کردند و 
نماد آن ها باز است، با انتخاب تغییر کارگزار ناظر و به دنبال آن حضور 
در پرتفوی کارگزاری، معاملات خــود را انجام دهند.وی ادامه داد:، اما 
افرادی که هنوز شرکت آن ها ثبت نشده و کارهای پذیرش آن ها تکمیل 
نشــده است، نمی توانند معامله و مابقی نیز که ثبت شده، اما قابل معامله 
نیســتند و نماد آن ها بسته است می توانند در پرتفوی خود آورده و روی 
آن اقدامی انجام ندهند.حســنلو در خصوص سهام عدالت بازنشستگان 
نیز گفت: برای بازنشستگان، سهام یک میلیون تومانی پرداخت شد. در 
ســال 9۴ طبق اطلاعیه ای اعلام شــد که فرد مورد نظر از یک میلیون 
تومان، صاحب ســود ۵۰۰ هزار تومانی شده است و اگر فردی خواهان 

کل آن یک میلیون اســت، باید ۵۰۰ هزار تومان دیگر به حساب خزانه 
دولت واریز کند. البته متأسفانه این اتفاق توسط برخی بازنشستگان انجام 
نشــد و دولت به همراه سازمان خصوصی سازی، سهام آن ها را به ۵۰۰ 
هزار تومان تقلیل داد.مدیر فنی سهام عدالت درباره دریافت اعتبار سهام 
عدالت افزود: در حال حاضر دو بانک ملی و تجارت به صورت آنلاین 
کارهای مربوط به تقاضا و ثبت نام افراد متقاضی دریافت کارت اعتباری 
و یا وام ســهام عدالت را در حوزه بانکی انجام داده اند؛ همچنین به طور 
آنلاین سهام آن ها به وثیقه گذاشته شده است تا اعتبار برای افراد پرداخت 
شود. لازم به ذکر است؛ این سرویس به همه بانک ها داده شده است. دو 
بانک ملی و تجارت از اسفندماه سال گذشته این سیستم را به بهره برداری 
رسانده اند و مابقی بانک ها نیز در حال پیاده سازی و اجرا آن هستند.وی 
اضافه کرد: مقدار این اعتبار 7 میلیون تومان اســت و پرداخت به شکل 
آنلاین در اختیار افراد گذاشته می شود.حسنلو در خصوص جاماندگان 
سهام عدالت نیز گفت: موضوع جاماندگان از سهام عدالت، سال گذشته 

در مجلس شورای اسلامی مطرح شد، اما هنوز مصوب نشده است؛ این 
موضوع در صورت تصویب به سازمان خصوصی سازی اعلام و کارهای 

اجرایی به ما سپرده می شود.

 با استفاده نکردن
 از ظرف های یک بار مصرف 
 از آلودگی محیط زیست 

جلوگیری کنیم !

واحد آموزش سازمان مدیریت 
پسماند شهرداری بندرعباس

سهام عدالت قابل انتقال نیست 

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد

ورود مفاهیم و آموزه های بورسی به مدارس و کتاب های درسی

طرح : بیتا هوشنگی

                                                                 آگهی مزایده نوبت اول  
اجرای احکام حقوقی دادگستری رودان به موجب پرونده اجرایی شماره 98099876223500803 
مال ذیل را از طریق مزایده به فروش می رســاند : شــش دانگ عرصه واعیان یک باب منزل 
مسکونی به شــماره پلاک ثبتی 6122 فرعی از 8 اصلی به مساحت 210 مترمربع دارای سند 
مالکیت چاپی به شماره867801 سری الف سال 93 متعلق  به محکوم علیه محمد نظری فرزند 
صمدالله دارای شماره ملی 3421782180 به آدرس - بلوار شهدا - جنب آموزشگاه رانندگی 
نظری که در حق محکوم له خام صدیقه نظری فرزند اکبر به مبلغ3/090/000/000 ریال و هزینه 
اجرایی در حق دولت توقیف می باشد که مشخصات و توصیف منزل مسکونی عبارتست از 

اعیانی شامل ساختمانی ویلایی با اسکلت از نوع مصالح بنایی قدیمی با سقف طالق ضربی به مساحت تقریبی 110 مترمربع 
وبا قدمت حدودا 40 سال- دارای انشعابات آب وبرق وبا نمای سیمانی دارای 2 اتاق خواب - سالن و هال - و سرویس ها 
وشیرآلات و آشپزخانه با کابینت معمولی- پوشش کف از نوع موزائیک - رویه داخلی از نوع اندود گچ - درب و پنجره از 
نوع فلزی وسیستم سرمایش از نوع کولر گازی و حسب نظریه کارشناس ارزش ریالی آن را 4/100/000/000 ریال برآورد 

نموده اند که با  شرایط زیر از طریق مزایده کتبی به فروش می رسد .
متقاضیان می توانند 5 روز قبل از موعد زمان مزایده اموالی که آگهی شده ا ند در محل ملاحظه و از کم و کیف موضوع اطلاع حاصل 

نمایند .* کلیه هزینه های مربوط به معامله از هر قبیل و از هر جهت بعهده خریدارمی باشد .
* پیشنهاددهندگان باید قبلا 10 درصد مبلغ ارزیابی را به حساب نسیم بانک مرکزی به شماره شبای 220100004062012907685962 

وشناسه واریز 946108000100039809987623500803 تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند .
3- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهادات مختار است .

4 - مزایده در ســاعت 9 صبح روز چهارشــنبه مورخه 05/13/ 1400 بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین 
قیمت را پیشنهاد نماید .5 - در صورتی که برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بهاء مورد مزایده خودداری 
نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفاء می شود و مانده 
سپرده وی به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید خواهد شد طالبین شرکت درمزایده برای کسب اطلاع بیشتر می توانند به اجرای احکام 

حقوقی دادگستری رودان مراجعه نمایند .

علی محمودزاده دهبارزی - دادورز  شعبه اجرای احكام حقوقی دادگستری شهرستان رودان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

کلیف وضعیت ثبتی واراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی   آگهی ماده 3 قانون قانون تعیین ت
نظر بــه اینکه هیات حــل اختلاف مســتقر در اداره 
ثبت اســناد و املاک بندرعباس به شــرح رای شماره 
 1400/03/22 مــورخ   139960323136000170
تصرفات مالکانه احمد عبدالله زاده فرزند عباس تحت 
عنوان ششــدانگ یکباب خانه به مساحت 485/22 متر 
مربع قسمتی از پلاک 14 – اصلی واقع در نایبند جنوبی 
بخش یک بندرعباس به اســتناد ماده 1 و ماده 3 قانون 
مذکور به میزان یک دانگ مشاع از ششدانگ ملکی آقای 
حسین خیراندیش را تایید نموده است به جهت عدم 

دسترسی به مالک اولیه مقرر گردید پس از انتشار آگهی سند مالکیت رسمی صادر 
و تسلیم گردد و از همین رو در اجرای ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مذکور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت 
اطلاع عموم و مالک و صاحبان حقوق آگهی میگردد چنانچه ظرف مهلت دو ماه 
از تاریخ اولین انتشــار آگهی اعتراضی از طرف کسی به اداره ثبت اسناد و املاک 
بندرعباس تسلیم نگردد سند مالکیت براساس مفاد رای فوق در حدود و صلاحیت 
وفق مقررات صادر خواهد گردید در صورت وصول اعتراض معترض می بایست 
از تاریخ تســلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف مهلت یک ماه به دادگاه صالح محل 
مراجعه و تقدیم دادخواست نماید چنانچه پس از سپری شدن مهلت مذکور و عدم 
ارائه تقدیم دادخواست اداره ثبت اسناد بندرعباس نسبت به صدور سند مالکیت 
اقدام خواهد نمود و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود. 1400/252 م/الف
تاریخ انتشار نوبت اول : 1400/04/26
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1400/05/11

ابوالحسن دستوری
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بندرعباس - منطقه یک

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

سرویس اقتصادی //شورای پول و اعتبار در اجرای مصوبه هیئت وزیران و بنا به پیشنهاد 
بانک مرکزی ، با افزایش ســقف تسهیلات خرید یا ساخت مسکن آزادگان، جانبازان و 

خانواده شهدا در سال ۱۴۰۰ موافقت کرد.
  در یکهزار و سیصد و هفدهمین جلسه شورای پول و اعتبار که به ریاست کمیجانی، رئیس کل 
بانک مرکزی و با حضور اعضای شــورا برگزار شد؛ در اجرای مصوبه هیئت وزیران و بنا به 
پیشنهاد بانک مرکزی سقف تسهیلات خرید یا ساخت مسکن آزادگان، جانبازان و خانواده شهدا 

در سال 1۴۰۰ افزایش یافت.
  بر این اساس سقف تسهیلات یاد شده به ازای هر واحد مسکونی در شهرهای با جمعیت بیش 
از یک میلیون نفر و همچنین مراکز اســتان ها سه میلیارد ریال، سایر شهرستان ها دو میلیارد و 
پانصد میلیون ریال و برای روستاها دو میلیارد ریال، تعیین شد.در این جلسه، آخرین تحولات 
اقتصاد کلان کشور، به همراه پیش بینی متغیرهای کلان اقتصادی و پیشنهادات سیاستی توسط 

حوزه اقتصادی بانک مرکزی تشریح شد.

با موافقت شورای پول و اعتبار صورت گرفت 

افزایش سقف تسهیلات خرید 
سرویس اقتصادی // بررسی نرخ بیکاری افراد ۱٥ ساله و و ساخت مسکن جانبازان و خانواده شهدا 

بیش تر نشان می دهد که ٨,٨ درصد از جمعیت فعال )شاغل 
و بیکار( در بهار امسال، بیکار بوده اند. 

  در بهــار 1۴۰۰، به میزان ۴1,۴ درصد جمعیت 1۵ ســاله و 
بیش تر از نظر اقتصادی فعال بوده اند، یعنی در گروه شاغلان یا 
بیکاران قرار گرفته اند. بررسی تغییرات نرخ مشارکت اقتصادی 
حاکی از آن است که این نرخ نسبت به فصل مشابه در سال قبل 

)بهار 1۳99( ۰.۴ درصد افزایش یافته است.
  نتایج طرح آمارگیری نیروی کار بهار 1۴۰۰ منتشــر شد. این 
نتایج حاکی از آن است که در مقایسه با فصل مشابه سال قبل، 
بیش از ۴99 هزار نفر به جمعیت فعال از نظر اقتصادی )شاغل 
و بیکار( افزوده شده اســت.  این میزان در فاصله بهار 1۳98 
نسبت به بهار 1۳99 کاهشی معادل یک و نیم میلیون نفر داشته 
است. با این وجود، جمعیت فعال ۲۵ میلیون و 967 هزار نفری 
در بهار امســال، همچنان نسبت به جمعیت فعال ۲7 میلیون و 

۴6۰ هــزار نفری بهار 1۳98 از فاصله قابل توجهی برخوردار 
می باشد. بررســی نرخ بیکاری افراد 1۵ ساله و بیش تر نشان 
می دهد که 8,8 درصد از جمعیت فعال )شاغل و بیکار(، بیکار 
بوده اند. بررسی روند تغییرات نرخ بیکاری حاکی از آن است که 
این شاخص، نسبت به فصل مشابه در سال قبل )بهار 1۳99( ، 

1.۰ درصد کاهش یافته است.
در بهار 1۴۰۰، به میزان ۴1,۴ درصد جمعیت 1۵ ساله و بیش تر 
از نظر اقتصادی فعال بوده اند، یعنی در گروه شاغلان یا بیکاران 
قرار گرفته اند. بررسی تغییرات نرخ مشارکت اقتصادی حاکی از 
آن اســت که این نرخ نسبت به فصل مشابه در سال قبل )بهار 
1۳99( ۰.۴ درصد افزایش یافته است.جمعیت شاغلین 1۵ ساله 
و بیشــتر در این فصل ۲۳ میلیون و 676  هــزار نفر بوده که 
نسبت به فصل مشابه ســال قبل 71۳ هزار نفر افزایش داشته 
است. بررسی اشتغال در بخش های عمده اقتصادی نشان می دهد 
که در بهار 1۴۰۰، بخــش خدمات با ۴8,8 درصد بیش  ترین 

سهم اشــتغال را به خود اختصاص داده است. در مراتب بعدی 
بخش های صنعت با ۳۳,۲ درصد و کشاورزی با 17.9 درصد 
قرار دارند. نرخ بیکاری جوانان 1۵ تا ۲۴ ســاله حاکی از آن 
اســت که ۲۲,1 درصد از فعالان این گروه سنی در بهار 1۴۰۰ 
بیکار بوده اند. بررسی تغییرات فصلی نرخ بیکاری این افراد نشان 
می دهد، این نرخ نسبت به فصل مشابه در سال قبل )بهار 1۳99( 

۲.۴ درصد کاهش یافته است.
بررسی نرخ بیکاری گروه سنی 18 تا ۳۵ ساله نیز نشان می دهد 
که در بهــار 1۴۰۰، 1۵,6 درصد از جمعیــت فعال این گروه 
ســنی بیکار بوده اند. این در حالی است که تغییرات فصلی نرخ 
بیکاری این افراد نشان می دهد این نرخ نسبت به بهار 1۳99، به 
میزان 1.1 درصد کاهش یافته است.بررسی سهم اشتغال ناقص 
جمعیت 1۵ ساله و بیش تر نشــان می دهد که در بهار 1۴9,8 
درصد جمعیت شاغل،  به دلایل اقتصادی )فصل غیرکاری، رکود 
کاری، پیدا نکردن کار با ساعت بیش تر و…( کم تر از ۴۴ ساعت 
در هفته کار کرده و آماده برای انجام کار اضافی بوده اند. این در 
حالی است که ۳6.۴ درصد از شاغلین 1۵ ساله و بیش تر، ۴9 

ساعت و بیش تر در هفته کار کرده اند.

نرخ بیکاری بهار ۸.۸ درصد شد
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رهایی قاتل از چوبه دار  
ســرویس حوادث//  فردی که  دو سال  
قبــل  در جیرفت به علــت اختلافات 
خانوادگی، مرتکب قتل برادر خود شده 
بود، بــا رضایت اولیــای دم، از قصاص 

رهایی یافت. 
رئیس زندان جیرفت با بیان این که قاتل 
در مهر ســال 98 در یکی از روستاهای 
اختلافــات خانوادگی،  به علت  جیرفت 
برادرش را در یک نزاع و درگیری به قتل 
رساند، افزود: متهم  حدود دو سال است 
که در زندان جیرفت به ســر می برد و با 

تلاش شورای حل اختلاف و کمیته صلح 
و ســازش زندان، اولیای دم مقتول شامل 
همسر و فرزندان رضایت و گذشت خود 
را اعلام و به این جوان نادم زندگی دوباره 
اهدا کردند. محمدرضا شریفی ادامه داد: با 
توجه به رضایت اولیای دم، حبس ناشی 
از جنبه عمومی جرم، با تخفیف مجازات 
از 1۰ سال به سه سال تقلیل یافت و طی 
برگزاری جلسه شورای طبقه بندی زندان 

با اشتغال به کار وی موافقت شد.

 5
شنبه 26 تیر 1400

6 ذی الحجه 1442

 سال  بیستم شماره 3652

حوادث

  

ســرویس حوادث//  راز قتل مرد جوانی که 
جسدش در عکس سلفی یک زوج جوان پیدا 
شد با شناسایی هویت وی و اعترافات منشی 

شرکتش فاش شد.
رسیدگی به این پرونده از ساعت 8 شب 17 تیر 
و به دنبال کشف جسدی در 1۵ متری گاردریل 
بزرگراه خرازی آغاز شــد. ماجــرا از این قرار 
بود که زوج جوانی بــرای کوهنوردی به غرب 
تهران رفته و هنگام گرفتن عکس سلفی متوجه 

جسدی داخل دره شدند.
به دنبال کشــف جسد، بازپرس محمد وهابی و 
تیم بررسی صحنه راهی محل شدند. بررسی های 
اولیه حکایت از آن داشت که از زمان قتل حدود 
1۲ ساعت می گذرد و قتل در محل دیگری رخ 
داده و جسد به آنجا منتقل شده است. همچنین 
در تحقیقات میدانی از اهالی محل گرچه هویت 
جنازه به دست نیامد؛ اما مشخص شد راننده یک 
خودروی پژو حدود ساعت 7 تا 8 صبح همان 
روز جسد را با خودرویی خونی به آنجا منتقل 

و فرار کرده است.
در بازرســی از جیب های مقتــول مدرکی که 
هویت او را برملا کند به دســت نیامد. به دستور 
بازپرس شعبه دوم دادسرای امور جنایی جسد 
به پزشــکی قانونی منتقل شد و تحقیقات برای 
شناسایی هویت مقتول و عامل قتل ادامه یافت.

با اثر انگشتی که از مقتول به دست آمد، هویت او 
به نام فردین ۲8 ساله شناسایی شد. فردین رئیس 
شرکتی در خیابان ستارخان بود و از آنجایی که 
خانواده اش در شهرستان زندگی می کردند و او 
به تنهایــی در تهران کار و زندگی می کرد اعلام 

فقدانی هم نشده بود.
در ادامه بررسی ها مشخص شــد که فردین از 
مدتی قبل با منشی شرکتش دچار اختلاف شده 
است. از ســویی همزمان با این جنایت همسر 
منشی شرکت نیز که خودروی پژو ۴۰۵ داشت 
ناپدید شــده بود. با مشخص شدن این موضوع 
تحقیقات از مینو، منشی شرکت فردین صورت 

گرفت.
مینو در تحقیقات گفت: مدتی است که در شرکت 
فردین مشغول به کار هســتم و به خاطر مسائل 
کاری مدتی قبل یک شب با فردین به رستوران 
رفتم. همسرم از این ماجرا با خبر شد و بین آنها 
اختلاف به وجود آمد و در نهایت بهنام، همسرم 
از من خواســت که با فردین قرار بگذارم تا آنها 
باهم صحبت کنند و اختلافاتشــان را حل کنند.

او ادامه داد: روز حادثه شــوهرم برای دیدن و 
صحبت کردن با فردین خانه را ترک کرد و بعد 
از آن دیگر خبری از او ندارم. من نمی دانســتم 
که او فردین را به قتل رسانده است.بدین ترتیب 
ردیابی ها برای دستگیری همسر خانم منشی که 

تنها مظنون این جنایت است از سوی پلیس ادامه 
دارد.

همزمان با تحقیقات تیم جنایی برای دستگیری 
قاتل فــراری، یکی از بازیگران خانم در صفحه 
اینســتاگرام خود متنی را در کنار یک عکس 
از مقتول منتشــر کرد. او تصویری از مقتول با 
لباس روحانیت در کنار خودش منتشــر کرده 
و نوشــته بود یکی از فن پیج های درجه یک و 
فعال و انسان من متأسفانه توسط منشی شرکت 
و شــوهرش به خاطر پول به قتل رسیده است. 
جسد ایشــان را ســه روز بعد در چیتگر پیدا 
پلیــس موضوع روحانی  کرده اند.اما بلافاصله 
بودن مقتــول را تکذیب کرد. بدین ترتیب خانم 
بازیگر نیز در یک استوری دیگر از این موضوع 
ابراز بی اطلاعی کــرد و در یک فایل تصویری 
گفت: آقایی که به رحمت خدا رفتند ادمین من 
نبودند فن پیج بودند. یکی از طرفدارهای قدیمی 
مــن بودند و به هیچ عنــوان ادمین نبودند و ما 
هم اطلاع نداشتیم که ایشان روحانی نبودند. در 
همین رابطه نیز مقام قضایی اعلام کرد: باتوجه 
به اینکه انتشــار تصاویر و مطالبی که در روند 
و مسیر تحقیقات پلیسی و قضایی اخلال ایجاد 
و دستگیری متهم را با مشکل مواجه کند، جرم 
محسوب می شود به صورت قانونی با این افراد 

برخورد خواهد شد.

همسر خانم منشی تنها مظنون جنايت چیتگر

ردیابی در لانه های مجردی!
فکر می کردم این بار که خودم همســرم را انتخاب 
کرده ام، دیگر مشکلی در زندگی ام نخواهم داشت و 
زندگی شیرینی را تجربه خواهم کرد اما طولی نکشید 
که متوجه شدم همسرم به خانه های مجردی رفت و 

آمد دارد و...
زن ۳۰ ساله که با چشمانی اشکبار وارد کلانتری شده بود، در 
حالی که بیان می کرد دیگر تحمل کتک کاری های همسرم 
را ندارم اما طلاق هم نمی توانم بگیرم، درباره زندگی پرفراز 
و نشیب خود به مشاور و مددکار اجتماعی کلانتری گفت: 
16 سال بیشتر نداشــتم که پای سفره عقد نشستم چرا که 
در شهرستان محل سکونتم دختران در سنین پایین ازدواج 
می کردند، به همین دلیل پدر و مادرم در حالی مرا شوهر دادند 
که هیچ شناختی از زندگی مشترک نداشتم. با وجود این با 
خوشحالی و شادمانی پا به خانه بخت گذاشتم اما خیلی زود 
رنگ شادی از چهره ام پرید و به دختری افسرده تبدیل شدم. 
هنوز یک ماه بیشــتر از ازدواجم نمی گذشت که آثار مواد 
افیونی در چهره همسرم نمایان شد و فهمیدم او به مواد مخدر 
صنعتی اعتیاد دارد، به همین دلیل به خانه پدرم بازگشتم و در 
18 ســالگی از شوهرم طلاق گرفتم. دیگر آن دختر شاد و 
خندان نبودم و رفتارهای اطرافیانم به شدت آزارم می داد چرا 
که نگاه اعضای خانواده به من تغییر کرده بود و برای انجام هر 
کار یا رفت و آمدی باید به آن ها توضیح می دادم. این شرایط 
و سخت گیری های پدر و مادرم که نگران آبروی خانواده 
بودند، کلافه ام کرده بود و خیلی زجر می کشیدم تا این که 
در تابستان سال 9۲ مقدمات سفر خانوادگی مان  به مشهد 
فراهم شــد و من برای اولین بار بعد از طلاق، لبخند بر لبانم 
نشست چرا که در این سفر چند روزه می توانستم غم هایم 

را فراموش کنم.
خلاصه در همان روز اول سفر به مشهد و برای خرید سوغاتی 
از خانه بیرون آمدم. در حالی که سرگرم خرید در بازار بودم، 
نگاهم به نگاه پســر جوانی گره خورد که به طرز عجیبی 
مرا می نگریست. نمی دانم چه اتفاقی افتاد که ناخودآگاه به 
»فرامرز« دل باختم و با او به گفت و گو پرداختم. این آشنایی 
خیابانی خیلی زود به دیدارهای حضوری مخفیانه کشید و 
من به دور از چشم پدر و مادرم با او بیرون می رفتم. از این 
که مرد مورد علاقه ام را یافته بودم، سر از پا نمی شناختم. با 

او درباره ماجرای طلاقم صحبت  و همه سختی های زندگی 
با همسر سابقم را برایش بازگو کردم. فرامرز هم در حالی که 
با من ابراز همدردی می کرد، مدعی شد من زن رویاهای او 
هستم و سال ها به دنبال دختری مانند من بوده تا ازدواج کند. 
بالاخره این روزهای شیرین به پایان رسید و ما در حالی به 
شــهر محل سکونتمان بازگشتیم که سه ماه بعد او به همراه 
خانواده اش به خواستگاری ام آمد ولی خانواده من به شدت 
مخالف این ازدواج بودند چرا که فرامرز جوانی مجرد بود و 
پدر و مادرم به آینده این ازدواج خوش بین نبودند اما من به 
نصیحت های آن ها توجهی نکردم و خودم به تنهایی به مشهد 
آمدم و بعد از برگزاری مراسم عقدکنان، زندگی مشترکم را در 
حالی آغاز کردم که همسرم در یک کارگاه بلوکه زنی مشغول 
کار شد. با آن که مشکلات مالی زیادی داشتیم و همسرم هر 
بار عصبانی می شد مرا به شدت کتک می زد اما من باز هم 

از این زندگی راضی بودم. 
خلاصه صاحب دو دختر شدم و به این زندگی ادامه دادم تا 
این که همسرم از آن کارگاه اخراج شد و مدتی بعد شغلش 
را عوض کرد و این بار در حالی به یک کارگاه تولیدی کیف 
و کفش رفت که چند جوان مجرد در آن جا کار می کردند 
و برخی از آن ها خانه مجردی داشتند. همسرم معاشرت با 
آن ها را به گونه ای آغاز کرد که همواره تا پاســی از شب 
نزد آن ها بود و زمانی به خانه می آمد که من تا ســاعاتی 
از بامداد انتظارش را می کشیدم ولی او به بهانه خستگی به 
اتــاق می رفت و با من حرف نمی زد. در همین حال زمانی 
که بیدار می شــدم، همسرم را می دیدم که با گوشی تلفنش 
مشغول اســت و گاهی نیز به آرامی با فرد دیگری صحبت 
می کند. با وجود این اعتراض های مرا فقط با کتک پاسخ 
می داد و در حضور دخترانم مرا زیر مشت و لگد می گرفت. 
حرکات و رفتار مشکوک همسرم سوءظن عجیبی را در دلم 
به راه انداخت. به ناچار چند بار او را تعقیب کردم تا از این 
افکار آلوده رها شوم اما متاسفانه   فهمیدم که همسرم فقط با 
این بهانه که با یک زن مطلقه ازدواج کرده است، به خانه های 
مجردی دوستانش می رود که دختران غریبه ای نیز در آن 
خانه ها حضور دارند. حالا هم همسرم روابطش با دختران را 
عادی توصیف می کند و من هم نمی توانم از او طلاق بگیرم 

چرا که پدر و مادرم نیز مرا طرد کرده اند و...

در امتداد تاریکی
ســرویس حوادث//  فرمانده انتظامی استان 
کرمان گفت: در پی درگیری مســلحانه عصر 
دیروز قاچاقچیان بــا ماموران مبارزه با مواد 
شهرســتان  آباد  حســین  محله  در  مخدر 
کهنوج، سه مامور مواد مخدر این شهرستان 
به نام های سروان بشنام، رئیس مبارزه با مواد 
مخدر کهنوج، ستوان دوم نظام تاجیک )افسر 
اســتوار دوم  و  مواد مخدر(  با  مبارزه  دایره 

مسلم بناوند به درجه شهادت نایل شدند.
سردار ناظری افزود: دو تن از ماموران نیز در 
این درگیری زخمی شدند که در بیمارستان 
1۲ فروردین کهنوج درحال درمان هستند و 
شرایط جسمی آنان مطلوب است. وی ادامه 
داد: در این درگیــری که با یک باند بزرگ 
قاچاق مواد مخدر بود، ماموران جان برکف 
این نیرو ضمن متلاشــی کردن این باند، دو 

قاچاقچی را به هلاکت رساندند، یک نفر را 
زخمی و سه نفر را دستگیر کردند. با متلاشی 
شــدن این باند بزرگ، سرباند شرارت های 
اخیــر و قاچاقچی بزرگ مــواد مخدر در 
استان های شــرقی و جنوبی کشور به دست 
دلاور مردان نیروی انتظامی در شهر کهنوج 

به هلاکت رسید.

۳ مامور انتظامی کهنوج در درگیری با اشرار شهید شدند 

سرویس حوادث//  مرد شرور که با تیراندازی به 
یک قهوه خانه در خیابان اســلام آباد مسعودیه 
تهران 2 نفر را کشته و یک کودک را مجروح کرده 
بود از سوی قضات شعبه دوم دادگاه کیفری استان 
تهران به قصاص و به اتهام محاربه به اعدام محکوم 

شد.
این حادثه هولناک چهاردهم آذر سال 98 در حالی رخ 
داد که سرنشــینان یک دستگاه پژو پارس سفید رنگ 
با ورود به خیابان اســلام آباد منطقه مسگرآباد محله 
مسعودیه تهران، مقابل یک قهوه خانه از خودرو پیاده 
شدند و افراد حاضر در قهوه خانه را به رگبار بستند. در 
این حادثه یک راننده تاکسی اینترنتی، یک مرد جوان و 

پسری 1۳ ساله با شلیک گلوله مجروح شدند.

دقایقی بعد از این تیراندازی، تیمی از مأموران کلانتری 
1۵7 مسعودیه در محل حادثه حاضر شدند. نخستین 
بررسی ها نشــان می داد راننده تاکسی اینترنتی به نام 
مجید که بی خبر از ماجرا داخل خودرو منتظر مسافرش 
بود بــر اثر اصابت گلوله مردان ناشــناس به گردن و 
صورتش در دم جان باخته و مرد جوان دیگری  که در 
قهوه خانه حضور داشت مجروح شده همچنین پسری 
1۳ ســاله که در حال عبور از خیابان بود نیز از ناحیه 

دست و پا و شکم هدف گلوله فرد مهاجم قرار گرفت 
و به بیمارستان انتقال یافت. اما دو هفته بعد مرد جوان 

به نام فرزین نیز جان باخت.
بررسی های بیشــتر نشان داد متهمان این پرونده چهار 
نفر بوده اند که با تهیه سلاح کلاشنیکف و قمه، از ورامین 
به آنجا آمده و قصد داشتند از فردی که با وی در فضای 
مجازی کری خوانی داشــتند و به آنها توهین کرده بود 
انتقام بگیرند. غافل از اینکه اصلا فرد مورد نظر در قهوه 

خانه حضور نداشته است .
 محمدرضا زمانی علویجه؛ وکیل خانواده راننده تاکسی 
اینترنتی که در این حادثه به قتل رسیده بود در تشریح 
ماجرا گفت: متهمان پرونده که سه نفر از آنها پسرعمو 
و یک نفر دیگر که از دوستانشان بود بعد از این حادثه 
به شهرســتان فرار کرده و زندگــی مخفیانه ای را در 
پیش گرفته بودند و قصد خروج از کشــور داشتند که 
با سرعت عمل پلیس آگاهی، شناسایی و در عملیات 

ضربتی بازداشــت شــدند. پس از تکمیل تحقیقات، 
متهمان هفته گذشــته در شعبه دوم دادگاه کیفری یک 

استان تهران محاکمه شدند.
این وکیل دادگســتری در ادامه گفت: متهم ردیف اول 
این پرونده به قصاص و شــلاق محکوم شــد و سایر 
متهمان نیز به حبس های طولانی مدت، شلاق و تبعید 
به نقاط بد آب  و هوا محکوم شــدند.وی با بیان اینکه 
متهم ردیف اول در دادگاه انقلاب  با عنوان محارب به 
اعدام محکوم شده است، افزود: آراء صادره هنوز قطعی 
نشده و باید در دیوان عالی کشور  مورد تأیید قرار گیرد 

و پرونده در آستانه ارسال به دیوان عالی کشور است.

قصاص و اعدام ، مجازات 2 قتل در مسعودیه

 اصل پروانه بهره برداری به شماره 24/369 و پروانه مسول فنی به شماره 24/303  بنام دکتر صدف بهزادی 
با کدملی 0062004815 )مرکز درمان سوء مصرف آينده روشن (مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد 

مفقودی نوبت اول

سند مالکیت موتورسیکلت FZ      FI  سی سی 150  پلاک 9536 قشم شخصی  شماره شاسی )تنه (  
E1RG071BE0022598  شماره موتور G3C8E0061971     مدل 2014   رنگ مشکی  مفقود واز 

درجه اعتبارساقط می باشد

مفقودی نوبت دوم

سرویس حوادث// همزمان با انتشار فیلم برخورد نامناسب مأمور پلیس 
با صاحب یک سگ در خیابان، سرکلانتر دوم پلیس پیشگیری تهران 

رفتار سرباز گشت کلانتری را غیرحرفه ای خواند.
روز سه شنبه ۲۲ تیر فیلمی در شبکه های اجتماعی منتشر شد که رفتار خشن 
یک مأمور کلانتری را با پســر جوانی که یک ســگ به همراه داشت ، نشان 
می داد. در ادامه خانواده این پسر نیز برای میانجی گری وارد ماجرا شدند اما 

بین آنها و مأموران کلانتری نیز درگیری لفظی رخ داد.
در همین رابطه ســرهنگ ضرغام آذین، سرکلانتر دوم پلیس پیشگیری تهران 

گفت: در پی مطالبات و درخواست بسیاری از شهروندان در تماس با سامانه 
11۰در خصوص برخورد با موضوع سگ گردانی، با توجه به اینکه نگهداری 
ســگ در مجتمع های مســکونی موجبات آزار و اذیت سایر سکنه را در پی 
داشته و همچنین حضور سگ ها در پارک ها اغلب موجب احساس نا امنی و 
وحشت برای کودکان بوده؛ از این رو طرح برخورد با سگ گردانی در دستور 

کار پلیس پایتخت قرار گرفت.
در این رابطه طی تماس تلفنی شــهروندان با 11۰ در شهرک گلستان حوزه 
کلانتری 1۴۰ که فیلم آن تحت عنوان برخورد پلیس با ســگ گردانی نیز در 
فضای مجازی پخش شده، با توجه به تماس تلفنی شهروندان، گشت کلانتری 
1۴۰ گلستان در محل حضور پیدا کرده و پس از تذکر لسانی، افسر گشت، با 
برخورد نامناسب صاحب سگ مواجه شده و در ادامه به علت فحاشی صاحب 
سگ، متأسفانه سرباز گشت کلانتری رفتار غیر حرفه ای داشته و این موضوع 

در حال بررسی است.

سرکلانتر دوم پلیس پیشگیری تهران:

رفتار سرباز کلانتری غیرحرفه ای بود

روابط عموميگوشت ماهي و ميگو ، حاوی چربي های مفيدپروتئين مرغوب و ويتامين های گوناگون است
شيلات هرمزگان

حوادث جهان
انفجار یک خودروی متعلق به ارتش عراق

 منابع عراقی از انفجار یک خودروی متعلق به ارتش عراق براثر بمب کنار 
جاده ای خبر دادند.منابع عراقی از انفجار یک خودروی متعلق به ارتش عراق 
براثر یک بمب کنار جاده ای خبر دادند.بر اساس این گزارش، کانال تلگرامی 
»صابریــن نیوز« گزارش داد که این خودروی متعلق به فرماندهی عملیات 
الجزیره در منطقه جــرف الصخر هدف انفجار یک بمب کنار جاده ای قرار 
گرفت.گزارشات اولیه از کشته شــدن یک نفر از نیروهای امنیتی عراق در 
پی این انفجار حکایت دارد.هنوز هیچ فرد یا گروهی مسئولیت این انفجار را 

برعهده نگرفته است.
۱۷ کشته در حادثه ریزش ساختمان هتلی در چین

 مقامات چین از کشته شدن دستکم 17 تن در حادثه ریزش ساختمان یک 
هتل در شــهر »سوژو« خبر دادند. نیروهای امداد و نجات طی عملیاتی که 
چندین ساعت به طول انجامید توانستند ۲۳ نفر را در میان آوار پیدا کنند که 
شش نفر از آنان زنده بودند.بررسی های اولیه از علت وقوع این حادثه نشان 
می دهد که مالک هتل اقدام به اعمال تغییراتی در ساخت و ساز آن کرده که 
موجب ریزش ساختمان شده است.گفته شده این ساختمان در ابتدا سه طبقه 
بوده که بعدها طبقات دیگری به آن اضافه شــده است.همچنین گزارش ها 
حاکیســت از شش نفری که زنده از میان آوار بیرون کشیده شده اند پنج تن 
دچار مصدومیت شده و یک نفر از آنان جراحتی ندیده است.حوادث مربوط 
به ریزش ساختمان در چین طی سال های گذشته بیشتر به دلیل عدم رعایت 

نکات ایمنی در ساخت و ساز بوده است.
انفجار در هتلی در روسیه قربانی گرفت

  انفجار گاز در هتلی در روسیه جان یک تن را گرفت.  رسانه های محلی 
گزارش کردند که حادثه نشت گاز و وقوع انفجار در فروشگاهِ هتلی در شهر 
»گلن دژیک« واقع در منطقه جنوبی »کراسنودار«، یک کشته و سه زخمی 
برجای گذاشت.بنابر گزارش های اولیه، این انفجار در یک فروشگاه کوچک 
در طبقه همکف هتل رخ داده است. مصدومان حادثه از جمله یک کودک به 
بیمارستان منتقل و بستری شده اند. خبرگزاری تاس اعلام کرد که حدود ۵۰ 
نفر از ساختمان این هتل تخلیه شده اند و تحقیقات بیشتر در مورد جزئیات 

حادثه ادامه دارد.
انفجار در انبار مهمات در شهر »الخرج« عربستان 

 وزارت دفاع عربستان سعودی اعلام کرد که انبار مهمات در شهر الخرج 
هدف انفجار قرار گرفته است. وزارت دفاع عربستان سعودی اعلام کرد انبار 
اختصاص یافته به مهمات در خارج از شهر ریاض هدف انفجار قرار گرفته 
اســت. بنا بر اعلام وزارت دفاع عربستان، یک انبار مهمات بلا استفاده در 
منطقه ای در نزدیکی شهر »الخرج« در جنوب شرقی ریاض رخ داده است. 
این خبر پس از آن مخابره شد که تصاویری از دود غلیظ در نزدیکی الخرج در 
رسانه های اجتماعی منتشر شد و سپس تلویزیون دولتی عربستان سعودی این 
خبر را منتشر کرد. گفته می شود این انفجار تلفات جانی نداشته و یک حادثه 
اعلام شده است. الخرج در نزدیکی پایگاه هوایی شاهزاده سلطان واقع شده 
است و این منطقه مکانی است که نیروهای آمریکایی در آن مستقر هستند. 

ارتش آمریکا در این رابطه اظهار نظری نکرده است.

سرویس حوادث// پسرجوان که در پی درگیری با ۳ نفر مرتکب قتل 
شــده و به قصاص محکوم شده بود پس از آنکه توانست از اولیای دم 
رضایت بگیرد به اتهام اخلال در نظم عمومی و به لحاظ جنبه عمومی 

جرم محاکمه شد.
رســیدگی به این پرونده از بهمن سال 97 با گزارش یک درگیری خونین 
در خیابان آغاز شــد. پس از حضور مأموران در محل و بررسی های اولیه 
مشخص شــد که راننده یک خودروی پژو ۲۰6 پس از درگیری با ۳ پسر 
جوان یکی از آنها را به نام مازیار با ضربه چاقو کشته و پس از آن متواری 
شده است. با شروع تحقیقات متهم در مرز باکو و در حالی که قصد فرار از 

کشور داشت، دستگیر شد.
پرونده پس از تکمیل تحقیقات به شــعبه دهم دادگاه کیفری یک اســتان 
تهران فرستاده شد و در ابتدای جلســه مادر مقتول برای متهم درخواست 
قصاص کرد. ســپس متهم به جایگاه رفت و گفت: روز حادثه من به همراه 
دخترخاله ام برای تفریح بیرون رفته بودیم. اما بر ســر اینکه او می خواست 
دوباره با دوست پسر قبلی اش آشتی کند دعوایمان شد. من به او گفتم نباید 
دیگر به آن پســر اعتماد کند اما او توجهی نمی کرد و در حالی که داشــتیم 

دعوا می کردیم ناگهان سه پسر جوان به ما نزدیک شدند و پرسیدند که چرا 
دعوا می کنیم. به آنها گفتم دعوا خانوادگی است و دخالت نکنند. اما دست 
از سرمان برنداشــتند. من اصلًا آنها را نمی شناختم ولی وقتی با هم درگیر 
شــدیم به داخل ماشین رفتم و چاقوی آشپزخانه را که داخل داشبورد بود، 
برداشــتم و یک ضربه به گردن مازیار زدم. نمی خواستم او را بکشم. قصدم 

ترساندن آنها بود اما وقتی او را در این وضعیت دیدم فرار کردیم.
با پایان اظهارات متهم، قضات وارد شــور شدند و او را به قصاص محکوم 
کردند. در حالی که حکم صادره در دیوان عالی کشور تأیید شده بود متهم 
توانست با پرداخت دیه رضایت اولیای دم را جلب کند و به زندگی برگردد 
و بــار دیگر به اتهام اخلال در نظم عمومــی و به لحاظ جنبه عمومی جرم 

محاکمه شد.
در ایــن دادگاه هم متهم با تکرار اظهاراتش عنــوان کرد: من خصومتی با 
مقتول نداشــتم و عمدی در کارم نبود. من شــرمنده اولیای دم و خانواده 
خودم هستم و پشــیمانم. حالا هم از قضات دادگاه تقاضا دارم با توجه به 
رضایت اولیای دم در مجازاتم تخفیف قائل شــوند.در پایان جلسه، قضات 

برای صدور رأی وارد شور شدند.

خونی که به خاطر دخترخاله ریخته شد
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6 ذی الحجه 1442

 سال  بیستم شماره 3652

شهرستان

روابط عمومي اداره کل
 منابع طبیعي و آبخیزداری

 هرمزگان           
در زمان آغاز آتش سوزی می توان با پاشیدن خاک و آب 

و یا کوبیدن وسیله های در دسترس آن را خاموش کنیم

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

عمرانی  معاون  سرویس شهرستان// 
فاز  وضعیت  هرمــزگان  اســتاندار 
نخســت طرح انتقال نفت از گوره به 

جاسک را بررسی کرد.
امور  رضا مــدرس معــاون هماهنگی 
ضمن  هرمــزگان  اســتانداری  عمرانی 

پایانه  مختلــف  بخش های  از  بازدیــد 
آخرین  در جاســک،  نفــت  صادراتی 
وضعیت پیشــرفت این طرح را بررسی 
نخست  فاز  رســمی  افتتاح  کرد.مراسم 
این طرح راهبــردی و مهم صنعت نفت 
بزودی با حضور رئیــس جمهور انجام 

خواهد شد.
این پروژه  در حــال حاضر توان انتقال 
روزانــه ۳۵۰ هزار بشــکه نفت خام را 
دارد و با رســیدن این میــزان نفت به 
پایانه صادراتی جاســک طی روزهای 
آتی، باب جدیدی در صنعت نفت ایران 

گشوده می شود.
به گزارش شبکه اطلاع رسانی هرمز؛ با 
تکمیل این پروژه امــکان انتقال روزانه 
یک میلیون بشــکه نفت خام از جنوب 
غربی ایران به آب های آزاد دریای عمان 
فراهم خواهد شد و این امکان، جایگاه 

ایــران در بازارهــای بین المللی نفت را 
بویژه در بازار رقابتــی این کالا ارتقاء 
خواهد داد چراکه بــه مبادی صادراتی 
کشــور تنــوع می بخشــد و در جنگ 
اقتصادی، بازاریابی نفت خام برای ایران 

یک برگ برنده محسوب می شود.

وضعیت فاز نخست طرح انتقال نفت از گوره به جاسک بررسی شد

گرامیداشت هفته عفاف و حجاب 
در بندرخمیر

 امین درساره سرویس شهرســتان// جلسه بصیرت افزایی 
عفاف و حجاب با حضور مســئول دفتــر نمایندگی ولی فقیه  
در ســپاه  خمیر، مدیر آموزش و پرورش و معاون پرورشــی 
و تربیت بدنی ، ویژه مدیران و معاونین مدارس در بستر برنامه 
شاد برگزار شد. حجت الاسلام محیایی گفت: معلمین، مربیان، 
اســاتید و مدیران باید علم و اطلاعات کافی درمورد عفاف و 
حجاب داشته باشند تا بتوانند  پاسخ مناسب، درست وصحیح 
به شبهات و سوالات دانش آموزان، متربیّان، دانشجویان داشته 
باشند. وی افزود:حجاب درجامعه اسلامی جزء احکام قطعیه ی 
اسلام برای نهادینه شدن عفاف وحیا در جامعه است. آنچه که 
امــروز درخصوص محدودیت زن درجامعه به بهانه ی حجاب 
مطرح می شود باید گفت که توطئه ی مدیریت شرایط جوامع 
اسلامی هســت ضمن اینکه  در تمام عالم کسانی که داعیه ی 
آزادی بیان وحقوق بشــر دارند کاملا به دنبال مبارزه با آزادی 
زنان درحوزه حجاب درمواجهه با۲۵۰میلیون مســلمان ساکن 
درکشــورهای غیراسلامی هستند و انواع جســارت ها را به 
جهت تصویری که غرب از اســلام نشان داده است را متوجه 
این مسلمین می کنند. محیایی ادامه داد: حجاب به معنای چادر 
در ایران و برخی از کشورهای مسلمان به شکل عبایه و جلباب 
پیش از انقلاب اســلامی بوده اســت این حجاب در نظریه ی 
فقهای اسلامی هرگز ایجاد محدودیت درهرگونه فعالیت های 
فرهنگی ،ورزشی وشــغلی و...نمی کند بلکه مصونیتّ است و 
پس از انقلاب اســلامی  رعایت حجاب وشئونات اسلامی در 
جامعه ی ایرانی الزامی شده و در خصوص عدم رعایت حجاب 
وشــئونات اسلامی در جامعه ی ایران  و تظاهر به بی بند باری 
توهین به عفاف وحیا جامعه اســلامی تلقی شــده و در قانون 
مشــمول کیفر تعزیر قرار گرفته است و بر خلاف تبلیغات سوء 
شــبکه های معاند که اذهان جوانان جامعه ودنیا را معطوف به 
مجازات های ســنگین می کنند در قانون تایید شــد مجازات 
اســلامی برای شــخص متظاهر به بی حجابی درمنظر عموم 
فقط حبس تعزیــری از 1۰روز تا ۲ماه و یا۵۰۰۰۰هزار ریال 
تا۵۰۰۰۰۰ هزار ریال جریمه نقدی خواهد شد واین درحالی 
است که قاضی درصورت پشیمانی شخص از عملکرد بلافاصله 
گزینه دوم راانتخاب خواهد کــرد و این قانون صرفا به جهت 
پیشگیری ار نابودی عفاف ،حیا ودرنتیجه خانواده ها است. پس 
حجاب درکشور اسلامی ما قانون است نه زور و اجبار مثل هر 
قانونی در کشورهای دیگر، چون جرائم انداختن ته سیگار روی 
زمین در برخی کشــورها و....با این تفاوت که رعایت نکردن 
حجاب میتواند به همه ی جامعه آســیب غیر قابل جبران بزند. 
وی درپایان افزود: تداوم این جلســات و برنامه ها با حضور 
کارشناســان توانمند قطعاً به بهبودی اوضاع جامعه وساختن 

جامعه آرمانی اسلامی کمک خواهد کرد.

خبری

عبدالمجید مرادی ســرویس شهرستان// رادمهر 
گفت: باتوجه به شــیوع نوع جدید بیماری کرونا  
)دلتا(  نسبت به رعایت پروتکل های بهداشتی در 
شهرستان هیچ گونه  ساده انگاری پذیرفته نیست 
، بازدیدهای مشــترک بصورت مستمر انجام شود 
،سلامت شهروندان  اولویت کار همه دستگاه های 

اجرایی و نهادها  باشد .
به گزارش خبرنگار دریا از بندرجاســک ؛ محمد رادمهر 
فرماندار و رئیس ســتاد مدیریت بیماری کرونا در جاسک 
با اشــاره به نقش واکسن در کنترل شــیوع بیماری کرونا 
گفت :بخشــداران با همکاری دهیاران و علما در روستاها 
نسبت به شناســایی افرادی که موفق به مشارکت در طرح   

واکسیناسیون بیماری کرونا نشده اند ،اقدام نمایند. 
 رادمهر افزود :عادی انــگاری در مورد این بیماری پیک 
جدیدی را بهمراه دارد  همه دستگاهای اجرایی ،مردم بویژه  
اصناف  نسبت به رعایت پروتکل های بهداشتی باید تلاش 
نمایند و بازرســی های مشترک بصورت مستمر باید انجام 
شــود.  وی در خصوص اهمیت نوع رفتار با مردم و جلب 

مشارکت آنها در رعایت پروتکل های بهداشتی بیان داشت : 
در مورد رعایت پروتکل های بهداشتی توسط مردم ،ارباب 
رجوع ادارات و مشتری در بازار باید به نحو احسن اجرایی 
کرد و در ایــن مورد مدیران یا مغازه داران نو ع برخورد را 
بخوبی مدیریت کنند تا برای مردم قابل پذیرش باشــد تا 

مقاومت کردن.
 فرمانــدار و رئیس ســتاد مدیریت ضمــن تاکید بر عدم 
برگزاری هرگونه تجمعات در شهرستان تشریح کرد : همه 
باید بپذیریم در شرایط کرونایی مثل گذشته نمی شود برنامه 
هــای فرهنگی مذهبی بطور کامل برگزار کرد ،تجربه اعیاد 
گذشــته در این مدت باعث افزایش آمــار کرونایی ها در 
ســطح شهرستان و برخی روســتا گردید که نسبت به عید 

سعید قربان نباید تکرار شود .
 وی در پایان گفت : باید برای اجرای برنامه های فرهنگی 
مذهبی از ظرفیت خوب فضای مجازی نهایت استفاده کرد 
علما و ائمه جمعه و جماعات در این خصوص انتظار می رود 
با ســتاد برای سلامت افراد جامعه  در آگاهی رسانی مردم 

نهایت همکاری را داشته باشند .

فرماندار جاسک خبر داد
ممنوعیت برگزاری هرگونه تجمع 
و برنامه های مناسبتی در جاسک  عبدالمجیــد  مرادی ســرویس شهرســتان//

رادمهر گفت: ظرفیت  سمن ها ، خیرین  در کنار 
باید برای مرتفع کردن برخی  دستگاهای مرتبط 
مسائل اجتماعی با داشــتن برنامه های مناسب 

تلاش کنند .
 به گزارش خبرنگار دریا از بندرجاسک؛ محمد رادمهر 
در جلسه کارگروه اجتماعی ،فرهنگی ،سلامت، زنان و 
خانواده  در محل سالن اجتماعات فرمانداری برگزار 
شــد گفت :کارگروه اجتماعــی وفرهنگی مهم ترین 
کارگروهی اســت که می تواند با تشکیل گروه های 

مختلف به بررسی وارائه راهکار برون رفت از آسیب 
های اجتماعی وحل مسائل فرهنگی بپردازد .

 رادمهــر تصمیم گیــری ، برنامه ریــزی ، هدایت ، 
هماهنگی و نظارت بر نحوه فعالیت ها را از مهمترین 
وظایف کارگروه فرهنگی اجتماعی دانســت وخاطر 
نشــان کرد :  جامعه موفق جامعه ای است که بتواند 
ازسرمایه های اجتماعی خود به نحوه مطلوب استفاده 
کرده و با بهــره گیری از نظر اســاتید ، روحانیون، 
فرهنگیان و فرهیختگان جهت توســعه فرهنگی و 

اجتماعی گامهای موثری بــردارد. وی گفت: جهت 
شناسایی آسیب های اجتماعی در جلسات کارگروه 
اجتماعی فرهنگی باید چالش های این حوزه مورد 
بررسی و برای پیشگیری از آن باید برنامه هایی تدوین 
گردد. فرماندار جاسک  در پایان افزود: شرایط باید به 
نحوی رقم بخورد که هر یک از ادارات و دستگاه های 
شهرســتان با هماهنگی ضمن استفاده از ظرفیت ها، 
مســائل فرهنگی و اجتماعی شهرستان را براساس 

حرکت نظام مند تحقق بخشند.

فرماندار جاسک: 
آسیب های اجتماعی اگر به موقع مرتفع نشود ازکرونا هم بدتر است

  

سرویس شهرستان// کشــند قرمز یا شکوفایی جلبکی پدیده ای 
است طبیعی که بر اثر نوعی جلبک میکروسکوپی به وجود می آید و 

مـوجب تغییـر در رنـگ آب دریا می شوند 
زمانی که جلبک ایجاد کننده »رد تاید« در تراکم بالا تولید شود، به صورت 
لکه های رنگی در آب ها که اغلب قرمز رنگ هستند دیده می شود در واقع 
کشــند قرمز همیشه به رنگ قرمز دیده نمی شود بلکه در قالب رنگ های 

قهوه ای، نارنجی، ارغوانی و زرد نیز نمایان می شوند.
همچنین اغلب مردم هنگام مواجه با این پدیده در ابتدا بخاطر بوی نا مطبوع 
ناشی از تجزیه بی هوازی و رنگ غیر طبیعی آب، علت آن را آلودگی نفتی 

یا ورود فاضلاب به دریا تشخیص می دهند.
تغیرات شرایط آب و هوایی )بالا رفتن درجه حرارت محیط و آب دریا(، 
پدیده پر غذایی، فاکتورهای هیدرولوژیکی، برخی آلودگی هایی که منشا 

انسانی دارند می تواند از عوامل ایجاد کننده کشند قرمز باشد.
اکســیژن رســانی به گونه های آبزی نظیر برخی از ماهیانی که نسبت به 
کمبود اکســیژن حساسیت بیشتری نشان می دهند به ویژه آبزیان کف زی 

نظیر انواع صدف ها، نرم تنان، خیــار های دریایی، حلزون های دریایی 
و ... که قدرت تحرک و جا به جایی کمتری دارند با پدیدار شــدن کشند 
قرمز منجربه آســیب رساندن به اندام های تنفسی و در نهایت سبب مرگ 

آنها می شود.
سمی بودن کشند قرمز زمانی که دارای غلظت بالایی باشد خطرناک است 
اما بر روی پوســت انسان در موقع شــنا کردن تاثیری ندارد و در نهایت 

خطرش برای شناگر زیاد نیست.
این پدیده همه ســاله با آغاز فصل گرما در نقاطــی از خلیج فارس رخ 
می دهد، بیشترین میزان وقوع پدیده کشند قرمز ثبت شده در جزیره کیش 
مربوط به اواخر فروردین سال 88 بود که موجب مرگ و میر تعداد زیادی 
از گونه های کف زی و برخی از ماهیان گونه طوطی ماهیان شد که پس از 

گذشت سه ماه به صورت طبیعی و به طور کامل برطرف شد.
به گزارش فارس، لازم به ذکر است در چند روز گذشته با نمایان شدن این 
پدیده در بخش هایی از سواحل شرقی و جنوبی جزیره به اشتباه در برخی 

از رسانه ها به عنوان آلودگی از آن یاد شده است.

قرمز شدن رنگ سواحل کیش 

دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920000283249 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140040390000885552.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - اجرایي فرمان 
امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد

اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي 
گردشکار: بتاریخ نوزدهم تیر ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسي هرمزگان به تصدي امضاء کننده ذیل تشکیل است . 
پرونده کلاسه 140040920000283249 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگي را اعلام وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال بشرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.
)راي دادگاه (

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان میناب، محله شنبه چالاکی، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 24، به مساحت 264 متر مربع طي نامه شماره 181/67515/
ن- از طرف ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفي گردیده است این دادگاه پس از بررسي هاي اولیه طي دادنامه شماره 140040390000543957 
مورخه 1400/03/09 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون اساسي، مبادرت به صدورقرارسرپرستي مي نماید وسپس قرار 
صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالي در روزنامه کثیرالانتشار آگهي گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک و توجها به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد 
اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقي گردیده وهیچگونه اطلاعي ازمالک و یا ورثه یا نماینده قانوني وي بدست نیامده ، لذا در 
راستاي اجراي ماده 28 قانون مدني وفتواي حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار 
آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاص به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/129644/ن مورخه 1400/04/17 درخواست صدور حکم تملک ملک موصوف 
را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مالک یاقائم مقام قانوني ویا وکیل مالک وتوجهاً به تحقیقات وبررسیهاي انجام شده توسط ستاد 
اجرائي فرمان حضرت امام )ره( صادر واعلام میدارد. راي صادره غیابي و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهي در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر خواهي 

در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههاي اصل 49 قانون اساسي( مي باشد .
مختارصادقي - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920000435596 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140040390000898073.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - اجرایي 
فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد 

اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي 
گردشکار: بتاریخ هفدهم فروردین ماه یکهزارو چهارصد پرونده کلاسه 140040920000435596 تحت نظر است دادگاه به تصدي امضاء کننده ذیل 
تشــکیل است ملاحظه مي گردد از نمایندگي محترم ســتاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( در استان مکاتبه اي به شماره 181/120523/ن - مورخه 
1400/04/12 گردیده و با توجه به اینکه امکان هرگونه اقدام جهت تعیین تکلیف قانوني ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستي گردیده 

دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده با استعانت از درگاه احدیت متعال در خصوص درخواست ستاد یاد شده به شرح آتي مبادرت به صدور تصمیم مي نماید.
 قرار سرپرستي : 

در خصوص یک قطعه زمین واقع در شهرستان میناب، محله شنبه چالاکی، جنب زمین 8 هکتاری ستاد قطعه 53 به مساحت 324 متر مربع که حسب پاسخ شماره 400/153 مورخ 
1400/03/08 کارشناس رسمی دادگستری ملک مذکور غیر محصور و فاقد سابقه ثبتی معرفی و اعلام داشته اند امکان تصرف از سوی اشخاص زمین خوار و سودجو می باشد با عنایت 
جمیع اوراق و محتویات پرونده قطعه مذکور متضمن این مطلب است و فاقد سابقه ثبتي میباشد ، لذا به منظور جلوگیري از سوء استفاده و تصرف در ملک لازم است یک مرجع قانوني 
با تصدي موقت اموال نسبت به تهیه گزارش جامع و اداره موقت اموال تعیین شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقیقي و یا حقوقي محافظت نموده و مانع تضییع آن شود 
دادگاه با استناد به تبصره هاي مواد 10 و 20 اصلاحیه آیین نامه نحوه رسیدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون اساسي قرار سرپرستي نمایندگي ستاد اجرایي فرمان حضرت امام 
)ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام مي دارد براساس این تصمیم ستاد موظف خواهد بود وفق مقررات و تا زمان صدور راي دادگاه صالح در ماهیت موضوع و تعیین 
قطعي مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظایف قانوني خود اقدام و گزارش اقدامات خود را مستمرا به این دادگاه ارائه نماید. مقرر است دفتر مراتب به ستاد اجرایي فرمان حضرت 

امام )ره( نمایندگي هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانوني و ارائه گزارش دادگاه وفق ماده 10 قانون صدرالبیان تصمیم بعدي را اتخاذ نماید.
مختارصادقي - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920000435642  شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140040390000898174.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولي - کوچه -17 ستاد - اجرایي فرمان 
امام )ره( با نمایندگي آقاي  احسان کشاورز فرزند احمد . 

اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي 
گردشــکار: بتاریخ هفدهم فروردین ماه یکهزارو چهارصد پرونده کلاسه 140040920000435642 تحت نظر است دادگاه به تصدي امضاء کننده ذیل 
تشــکیل اســت ملاحظه مي گردد از نمایندگي محترم ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( در استان مکاتبه اي به شــماره 181/118415/ن - مورخه 
1400/04/09 گردیده و با توجه به اینکه امکان هرگونه اقدام جهت تعیین تکلیف قانوني ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستي گردیده دادگاه 

با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده با استعانت از درگاه احدیت متعال در خصوص درخواست ستاد یاد شده به شرح آتي مبادرت به صدور تصمیم مي نماید.
 قرار سرپرستي : 

در خصوص یک قطعه زمین واقع در شهرستان بندرلنگه، روستای ملو به پلاک ثبتی 3526 اصلی که حسب پاسخ شماره 4/9600 مورخ 1399/12/19 اداره ثبت اسناد و املاک بندرلنگه 
ملک مذکور غیر محصور و فاقد سابقه ثبتی معرفی و اعلام داشته اند امکان تصرف از سوی اشخاص زمین خوار و سودجو مي باشد با عنایت جمیع اوراق و محتویات پرونده قطعه 
مذکور متضمن این مطلب است و فاقد سابقه ثبتي میباشد ، لذا به منظور جلوگیري از سوء استفاده و تصرف در ملک لازم است یک مرجع قانوني با تصدي موقت اموال نسبت به تهیه 
گزارش جامع و اداره موقت اموال تعیین شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقیقي و یا حقوقي محافظت نموده و مانع تضییع آن شود دادگاه با استناد به تبصره هاي مواد 10 
و 20 اصلاحیه آیین نامه نحوه رسیدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون اساسي قرار سرپرستي نمایندگي ستاد اجرایي فرمان حضرت امام )ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور 
صادر و اعلام مي دارد براساس این تصمیم ستاد موظف خواهد بود وفق مقررات و تا زمان صدور راي دادگاه صالح در ماهیت موضوع و تعیین قطعي مال موضوع پرونده نسبت به انجام 
وظایف قانوني خود اقدام و گزارش اقدامات خود را مستمرا به این دادگاه ارائه نماید. مقرر است دفتر مراتب به ستاد اجرایي فرمان حضرت امام )ره( نمایندگي هرمزگان ابلاغ تا پس از 

انجام اقدامات قانوني و ارائه گزارش دادگاه وفق ماده 10 قانون صدرالبیان تصمیم بعدي را اتخاذ نماید.
مختارصادقي - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

سرویس شهرستان// رییس مرکز توسعه سلامت جزیره کیش گفت: رعایت پروتکل ها بهداشتی در این 
جزیره به زیر ۷۰ درصد کاهش یافته که عمده دلیل افزایش شیوع ویروس کرونا همین مساله است. 

محمدرضا رضانیا اظهار داشت: در صورت تداوم عدم رعایت پروتکل های بهداشتی از جمله استفاده از ماسک در محل 
های عمومی پیش بینی می شود در چند روز آینده شاهد افزایش موارد مثبت بیماری به زمان حال باشیم.

وی اضافه کرد: طبق بررسی های انجام شده هم اکنون رعایت پروتکل های بهداشتی در جامعه به صورت میانگین به کمتر 
از 7۰ درصد رسیده که برخی از اماکن از جمله کنار ساحل این میزان کمتر نیز هست.

رضا نیا با اشاره به رشد ۲ درصدی شناسایی موارد مثبت بیماری و ۲.۵ برابری بیماران بستری در بیمارستان یادآور شد: 
کاهش تردد در جامعه و ماندن در خانه را بهترین راه مقابله با ویروس کرونا و کمک به کادر بهداشت و درمان است.

به گزارش ایرنا، وی افزود: سرماخوردگی، آب ریزش بینی، گلو درد، سرفه، تب و بی حالی از علائم اولیه ابتلا به ویروس 
کرونا است و شخص علامت دار با مراجعه به پزشک باید نسبت به رعایت قرنطینه اقدام کند.

رییس مرکز توسعه سلامت:
 رعایت پروتکل های بهداشتی در کیش کاهش یافت

سرویس شهرســتان// سپاه ۱۰ فروند شناور 
سبک به ماهی گیران جاسکی هدیه داد. 

سرهنگ عباس خاکساری، فرمانده پایگاه امامت 
نیروی دریایی سپاه جاسک گفت: قایق های این 

صیادان در ســیل دیماه 98 به طور کامل از بین 
رفته بود و سپاه جاسک با هزینه ۲ میلیارد تومان 

1۰ فروند قایق نو به آن ها تحویل داد.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جــوان،  به گفته 

سرهنگ خاکساری، در این سیل، پنجاه قایق دیگر 
نیز آســیب دید که با هزینــه دو میلیارد و پانصد 
میلیون تومان تعمیرات موتور و بدنه برای صیادان 

انجام شد.
نزدیک بــه چهار هزار و پانصد نفــر از صیادان 
جاسک در قالب بسیج دریایی سازماندهی شده اند.

تحویل قایق به صیادان جاسک 

دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920000283104 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140040390000885484.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - اجرایي 
فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد  

اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي 
گردشکار: بتاریخ نوزدهم تیر ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسي هرمزگان به تصدي امضاء کننده ذیل تشکیل است. 
پرونده کلاسه 140040920000283104 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگي را اعلام وبا استعانت از 

درگاه احدیت متعال بشرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.
)راي دادگاه (

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان میناب، محله شنبه چالاکی، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 20، به مساحت 264 متر مربع طي نامه شماره 181/27532/ن 
- از طرف ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفي گردیده است این دادگاه پس از بررسي هاي اولیه طي دادنامه شماره 140040390000547838 
مورخه 1400/03/10 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون اساسي، مبادرت به صدورقرارسرپرستي مي نماید وسپس قرار 
صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالي در روزنامه کثیرالانتشار آگهي گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک و توجها به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد 
اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقي گردیده وهیچگونه اطلاعي ازمالک و یا ورثه یا نماینده قانوني وي بدست نیامده ، لذا در 
راستاي اجراي ماده 28 قانون مدني وفتواي حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار 
آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاص به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/129743/ن مورخه 1400/04/17 درخواست صدور حکم تملک ملک موصوف 
را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مالک یاقائم مقام قانوني ویا وکیل مالک وتوجهاً به تحقیقات وبررسیهاي انجام شده توسط ستاد 
اجرائي فرمان حضرت امام )ره( صادر واعلام میدارد. راي صادره غیابي و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهي در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر خواهي 

در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههاي اصل 49 قانون اساسي( مي باشد .
مختارصادقي - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران



  طالع بینی  

شنبه 26 تیر 1400

6 ذی الحجه 1442

 سال  بیستم شماره 3652

فروردین :  
امروز انگیزه ی کافــی ندارید، به همین خاطر 
ممکن اســت بدون این که تلاش زیادی از خود 
نشــان دهید مسیرتان را طی کنید. آن چه اکنون 
اهمیت دارد جنبه های اجتماعی شغل تان است. حتی اگر امروز 
مجبور نیستید که به سر کار بروید، به شما توصیه می شود حتماً 
از منزل خارج شــوید. به این ترتیب می توانید ذهن تان را که از 
بار سنگین مسئولیت ها و پیچیدگی های روابط تان خسته شده 
کمی آرام تر کنید. فقط یادتان باشد که نمی توانید از واقعیت فرار 
کنید، زیرا همیشه منتظر شماست تا به آن رجوع کنید. اما حالا که 

فرصت درنگ پیش آمده می توانید از آن لذت ببرید.
اردیبهشت :       
امروز می توانید یک مشکل قدیمی را حل کنید،   

اما به شرط این که با یک رویکرد جدید به سراغ 
آن بروید. بد نیســت به کسانی که دوست شان 
دارید توجه کنید، اما حالا که از خواسته های غیر منطقی آن ها در 
امان هستید، میل دارید که بیشتر وقت تان را صرف کار و حرفه ی 
خود کنید. پس به آن ها بگویید که شما نیز احتیاج دارید اوقاتی 
را به خودتان اختصاص دهید. وقتی با انرژی دوباره پیش آن ها 

برگشتید، حتماً به خاطر انتخاب تان تحسین خواهید شد.
     خرداد : 

اکنون احتیاج دارید که کمی آزاد باشــید و به امور 
دلخواه تان بپردازید، اما باید بدانید که اکنون زمان 
مناســبی نیست. نه تنها دوســت دارید که مثلًا به 
مسافرت بروید، بلکه می خواهید از محدودیت های تان هم فرار 
کنید. سعی کنید ببینید که چه چیزی شما را از پرداختن به آرزوها 
و رویاهای تان بازداشته است. برای این که آینده ی هیجان انگیزی 

را برای خود رقم بزنید باید بعضی چیزها را در گذشته رها کنید.
      تیر :

 دوست دارید که صمیمیت های تان را بیشتر کنید، 
اما به نظر می رســد که این خواسته ی شما اکنون 
چندان عملی نباشد، زیرا خواسته های احساسی تان 
را نمی توانید به راحتی در قالب کلمات بیان کنید. اما نگران نباشید، 
تا آخر این ماه فرصت دارید که جمله های مناســب برای انتقال 
پیام تان بسازید. سعی نکنید این فرآیند را سرعت ببخشید، زیرا اگر 

شتاب کنید شاید مجبور شوید که همه چیز را از نو شروع کنید.
     مرداد :

اگر شخص مورد علاقه ی تان امروز از شما فاصله 
می گیرد، این موضوع را خیلی شخصی نکنید. شاید 
علت رفتار او اصلًا ربطی به شــما نداشته باشد. به 
جــای این که با عصبانیت رفتار کنید یــا اینکه فاصله ی ایجاد 
شده را انکار نمایید، به شما توصیه می شود که دیگران را راحت 
بگذارید و به آن ها این حق را بدهید که اگر می خواهند از شما 
دور باشــند. به جای این که فوراً دست به کار شوید تا روابط به 
هم ریخته تان را ســر و سامان دهید، بهتر است اول به طرز رفتار 

خودتان رجوع کنید.
     شهریور : 

اکنون دیگر نمی توانید کارهای تکراری گذشــته 
را با همان رویه همیشــگی انجام دهید، پس باید 
یک تغییری و تحولی ایجاد کنید. در واقع از انجام 
کارهای تکراری و قرار گرفتن در موقعیت های یکنواخت خسته 
شــده اید. درست نیست برای این که احساس امنیت کنید به این 
تکرارها بچسبید. اکنون زمان آن است یک تحول مثبت در زندگی 

تان ایجاد کنید.
     مهر : 

 امروز ماه به پنجمین خانه در طالع شما یعنی خانه 
عشق وارد شده است، به همین خاطر تمایل دارید 
که خواسته های تان را در یک رابطه عشقی به طرف 
مقابل تان انتقال دهید. حواس تان باشد که طرف مقابل منظورتان 
را درســت درک کند. آن چه شــما می خواهید مقداری فضای 
شــخصی و خصوصی است تا اوقات تان را صرف امور خلاقانه 
کنید. یادتان باشد که گاهی دوری و فاصله, قلب ها را بیشتر به 

همدیگر نزدیک می کند.
      آبان : 

امروز نباید سرعت عمل به خرج دهید، زیرا ممکن 
است فرصت هایی را که هنوز تجربه نکرده اید از 
دست بدهید. البته نتیجه گیری های کلی شما درباره  
هدف تان کاملًا درست است، اما مشکل این جاست 
که هنوز بهترین راهکار را برای دســتیابی به آن پیدا نکرده اید. 
پس به شما توصیه می شود که مجدداً همه ی انتخاب های تان 

را بررسی کنید.
     آذر :  

به نظر می رســد کــه اتفاقات امــروز چندان با 
برنامه ریزی های شما هماهنگ نیستند. این تفاوت 
ها زمانی مشکل ساز می شود که سعی کنید قدرت 
تان را بر امور جاری اعمال کنید. اگر تصمیم دارید که به همه ی 
دنیا خودی نشان دهید، باید بدانید که وارد یک بازی بیهوده شده 
اید. گاهی وقت ها نمی شــود همه چیز را تحت فرمان درآورد، 
پس به خاطر چیزهایی که اجتناب ناپذیرند مبارزه نکنید. کمی 
انعطاف پذیری نشان دهید تا امروز را به سلامت از سر بگذرانید. 

      دی : 
از این که تنها هستید حس خوبی دارید و احساس 
امنیت می کنید. شاید تصمیم بگیرید که به خودتان 
ریاضت دهید، مثلًا از پول و عشــق و لذت ها ی 
دیگر پرهیز کنید. اما باید دلیل این کارتان را بدانید و از پیامدهای 
آن اطلاع داشــته باشید. به شما توصیه می شود پیش از این که 

دست به کار شوید مدتی صبر کنید.
  بهمن : 

اکنون در اوج رفتارهای عجیب و غریب تان هستید 
و بسیار مشتاق اید که تمایلات غیر معمول تان را 
به دیگران نشان دهید. اما نگران این موضوع هستید 
که اگر این کار را بکنید چه پیامدهایی خواهد داشت. از آن جایی 
که می دانید تمایلات تان از نوع عادی نیستند، راحت تر می توانید 
نگرانی های تان را توجیه کنید. یادتان باشــد که نیازی نیست 

احساسات تان را با همان شدتی که تجربه می کنید انتقال دهید.
اسفند : 

اکنون باید راهی پیدا کنید تا به نحو احسنت کارآمدی 
خود را نشان دهید. همیشه قوه ی خیال تان در حال 
رویاپردازی است، اما اکنون به شما توصیه می شود 
که آن چه را در ذهن دارید با دیگران در میان نگذارید. خیالات تان 
را با دقت و علاقه بیشتری بررسی کنید، زیرا گنج هایی در آن ها 

نهفته است که فقط خودتان می توانید پیدایشان کنید.
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مهران سلطانی نژاد ســرویس استان ها //معاون 
ابتدائی اداره کل آموزش و پرورش اســتان بوشهر 
از تحصیل ســال گذشته  بازماندگان  مطرح کرد: 
به دلیل شــرایط خاصی که وجود داشــت، رشد 
اجتناب  موضوع  این  البته  که  داشتند  چشمگیری 

ناپذیر بود. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمود قاســمی افزود: خیلی 
از خانواده ها از اینکه بچه هایشــان را به مدرسه بفرستند 
اجتناب کردند.وی ادامــه داد: البته برخی نیز تمکن مالی 
نداشته و شاید ملزوماتی مانند تبلت و ..  را نتوانستند تهیه 
کنند،  به هر حال کرونا این نتیجه را داشــت که تعدادی از 
دانش آموزان محروم ماندند. بیشتر این بازماندگان در مقطع 

ابتدایی و اکثر آنها کلاس اولی بودند.
 زیر ساخت های اینترنتی؛ معضلی مهم

معاون ابتدائی اداره کل آموزش و پرورش اســتان بوشهر 
خاطرنشان کرد: در همین استان خودمان، روستاهایی در 
شهرستان دشتستان، دشتی،  جم، عسلویه، دیر و جاهایی 
که دور دست هستند، وجود دارد که اینها زیرساخت های 
اینترنتی شان فراهم نشــده و نمی توانند در فضای مجازی 

آموزش ببیند.
قاسمی در ادامه عنوان کرد: ما در استان قریب ۵۷۰۰ دانش 

آموز اتباع داریم که بیشتر نیز تبعه افغان هستند و بخشی 
از این دانش آموزان اتباع نیز از تحصیل محروم مانده اند.
 خیرین گناوه صدرنشین کمک به دانش آموزان

معاون ابتدائی به کمک های نهادها و مردم اشــاره کرد و 
اظهار کرد: ما بیش از ۱۰۰۰ تبلت رایگان را سال گذشته 
بین دانش آموزان توزیع کردیم، همچنین با همکاری بانک 
آینده دو سال اخیر پکیج وسایل آموزشی در اختیار دانش 
آموزان قرار دادیم، بانک ملت، سپه، ملی و پارسیان استان 

نیز کمک هایی در این زمینه داشته اند. 
قاســمی ادامه داد: خیرین در همه مناطق استان به ویژه در 
گناوه خیلی کمک کرده اند و بیش از دو ســه هزار پکیج 

مورد نیاز دانش آموزان را هدیه داده اند.
وی بیشــترین آمار دانش آموزان بازمانده از تحصیل را 
مربوط به دشتستان و مرکز استان ذکر کرد و عنوان کرد: این 
دوجا برخلاف تصورمان بود چون فکر می کردیم شاید در 
روستاها این اتفاق بیفتد، ولی بیشترین آمار را در دشتستان 

و مرکز استان داشتیم.
 در قبــال دانــش آموزان بازمانــده از تحصیل 

مسئولیم
معاون ابتدائی اداره کل آاموزش پرورش اســتان بوشهر 
تاکید کرد: در قبال هر دانش آموزی که به عنوان بازمانده 
شناخته می شود ما مسئولیم، یعنی باید از استاندار استان، 
مدیران کل، فرمانداران، بخشداران، ائمه جمعه، بهزیستی و 
کمیته امداد اقدامات لازم صورت گرفته و همکاری کنند.
قاسمی افزود: برای این امر ستادی وجود دارد، یعنی یکی 
از موضوعاتی که در جلسه شــورای آموزش و پرورش 
استان مطرح می شود و استاندار روی آن تاکید دارد بحث 
همین دانــش آموزان بازمانده از تحصیل اســت که باید 
تلاش کنیم این دانش آموزان به هر طریق ممکن به چرخه 
تحصیل برگردند، ولی برخی اوقات با مقاومت اولیا روبه رو 

می شویم.
 دلایل بازماندن دانش آموزان

وی گفــت: دلایل مختلفی برای دانــش آموزان بازمانده 
از تحصیل وجود دارد که خانواده های بدسرپرســت، بی 
سرپرســت، فرزندان طلاق، اعتیاد، معلولیت جسمی، بی 
انگیزگی و تمکن مالی نداشــتن دلایل اصلی آن اســت، 
البته کرونا نیز دلیل مقطعی در ســال گذشته بود که گفتنی 
است دلیل اصلی رشد چشمگیر دانش آموزان بازمانده از 
تحصیل پارسال را تشکیل داد، ما مواردی داشتیم که ولی 

دانش آموز اصلا فرزندش را بخاطر کرونا ثبت نام نکرد.
این مقام مســئول تصریح کرد: ولی دانش آموز شاید فکر 
می کرده که مدرسه حضوری شود و ناچار باشد فرزندش 
را حضوری به مدرســه بفرستد و به دلیل ترس از بیماری 

فرزندش از ثبت نام او جلوگیری کرده است.
 دانش آموزان شناسایی شده و شناسایی نشده

قاســمی ادامــه داد: همکاران ما، هــم در اداره کل و هم 
شهرستان ها با تک تک دانش آموزان بازمانده از تحصیل 
تماس می گیرند. این افراد غربالگری و شناسایی می شوند، 

مثلا ما پارســال با دانش آموز بازمانده از تحصیلی تماس 
گرفتیم تا این دانش آموز پایه اولی به اســترالیا مهاجرت 
کرده است، یا بخشــی از دانش آموزان در فصل برداشت 
محصولات کشاورزی مثل گوجه به کاکی یا آبدان می آیند 
و یا مواردی در عسلویه کارگر هستند و این ها به استانشان 
برمی گردند، ولی جز بازمانده استان ما محسوب می شوند، 
به همین خاطر ما هر ســال بعد از پالایش اسمی دانش 
آموزان بازمانده، آن را به دو بخش تقسیم می کنیم: دانش 
آموزان شناســایی شده و شناسایی نشــده.وی بیان کرد: 
دانش آموزان شناسایی شده، آنهایی هستند که ما توانسته ایم 
آنها را پیدا کنیم و یکی از آیتم ها و دلایل ترک تحصیل را 
که در بالا ذکر کردیم شــامل می شوند، و شناسایی نشده، 
آنهایی هســتند که یا تماس های مکــرر را اصلا جواب 
نمی دهند یا  در استان ما نیستند و به استان دیگر یا خارج 
از کشور مهاجرت کرده اند. مثلا مواردی داشتیم که دانش 
آموز در استان ما برای کتاب ثبت نام کرده و بعد به استان 
دیگر مهاجرت کرده است.معاون ابتدائی اداره کل آموزش 
پرورش استان بوشهر در پایان خاطرنشان کرد: گفتنی است 
کــه ما خیلی از این تعداد را به تحصیل بازگردانده ایم چرا 
که هر ســه ماه یک بار آمار می گیریــم و تعدادی از این 

دانش آموزان را به چرخه تحصیل بر می گردانیم.

کلاس اولی ها؛ رتبه دارِ بازماندگان از تحصیل در بوشهر

جنوب کشو

// ها  اســتان  ســرویس  سیلاوی  حسن 
استاندار خوزستان گفت: در خصوص صنایع 
و شهرک هایی که تازه تاسیس می شوند و 
نزدیک به شهرها هستند و فاضلاب دارند، 
ســعی می کنیم مجوزهای آب به این گونه 
باشد که در حد امکانات و توان شرکت آب و 
فاضلاب از تسویه پساب آب فاضلاب آن ها 
برای آبیاری فضای ســبز شهری استفاده 

شود. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ قاسم سلیمانی دشتکی  
در پایان نشســت ســتاد اقتصاد مقاومتی استان 
خوزستان اظهار کرد: روال جلسات ستاد مقاومتی 
به سمت ساماندهی بهره برداری از آب می رود که 
شامل آب شرب، آب کشاورزی، حق آبه محیط 
زیست از جمله تالاب ها و پرورش ماهی ها، آب 

فضای سبز و آب صنعت می شود.
وی افزود: شرکت های آب و فاضلاب شهری و 
روستایی استان گزارش خوبی در ارتباط با اجرای 
پروژه های فاضلاب در شــهرها و تصفیه پساب 

فاضلاب ارائه کردند.
استاندار خوزســتان گفت: در خصوص صنایع و 
شهرک هایی که تازه تاسیس می شوند و نزدیک 

به شهرها هستند و فاضلاب دارند، سعی می کنیم 
مجوزات آب به این گونه باشد که در حد امکانات 
و توان شــرکت آب و فاضلاب از تسویه پساب 
فاضلاب آن ها برای آبیاری فضای ســبز شهری 
استفاده شود.  سلیمانی دشــتکی عنوان کرد: در 
جاهایی که این صنایع هم وجود نداشته باشند و 
برای فضای سبز نیز نتوان از این پساب ها استفاده 
کرد، حق آبه محیط زیســت از پساب ها تامین 
بشود تا مقدار بیشتری در مصرف آب کشاورزی 
صرفه جویی شــود.وی تصریح کرد: قسمت دوم 
جلســه مربوط به گزارش ســازمان آب و برق 
خوزستان در زمینه منابع و مصارف آب در سال 
های پر آبی، ســال های آبی متوسط و سال های 
کم آبی بود. استاندار خوزستان گفت: در این راستا 
منابع و مصــارف در بخش های مختلف صنعت، 
شــرب، نیشکر، کشــاورزی، تالاب ها، حق آبه 
محیط زیســت، پرورش ماهی و سایر قسمت ها 

به طور دقیق مشخص شد.
سلیمانی دشــتکی بیان کرد: در جلســات آینده 
در ارتبــاط بــا اینکــه چگونه بتوانیــم از آب 
شــیرین کن های صنایع و امکانات در کنار دریا 
اســتفاده کنیم، چگونه بتوانیم از آب های نیشکر 

برای بازچرخانی اســتفاده کنیم، چگونه بتوانیم 
ســهم صنعت را به گونه ای اختصاص دهیم که با 
حداقل مصرف ممکن به حداکثر بهره وری برسند 
و باز چرخانــی آب را در کارخانجات دایر کنیم 
و چگونه بتوانیم سیستم کانال های انتقال آب را 
به گونه ای تنظیم کنیم تا مشــکل برداشت های 
مازاد بالادســت حل شود و آب به محل مصرف 
خود برسد؛ بحث خواهیم کرد.وی افزود: همچنین 
جلسات بعد به سراغ مباحث حق آبه های محیط 
زیســت و حق آبه های پرورش ماهی و شهرک 
های صنعتی می رویم و این دستگاه ها باید برنامه 
خــود را ارائه دهند و در نهایت می خواهیم یک 
سندی را متناسب با مطالعات قبلی تنظیم کنیم و در 
این سند یک ساماندهی در خصوص آورد، انتقال 

و برداشت ها داشته باشیم.

استاندارخوزستان عنوان کرد

آبیاری فضای سبز با پساب تصفیه شده 
علیرضا حائری زاده ســرویس اســتان ها //استاندار یزد 
با تاکید بر این موضوع که رفع مشــکلات اقتصادی یزد با 
اشتغالزایی فارغ التحصیلان ممکن است، در این خصوص به 
ظرفیت های ســتاد اجرایی فرمان امام و بنیاد برکت اشاره 

کرد. 
بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدعلی طالبی در نشســت اقتصاد 
مقاومتی که در استانداری یزد برگزار شد، با بیان این که بنیاد برکت 
اقدامــات خوبی را آغاز کرده اســت، گفت: این بنیاد در خصوص 
کارآفرینی در شهرستان های محروم، اقدامات و فعالیت هایی انجام 
داده و حمایت های خوبی داشته است.وی با بیان این که طرح های 
دانش بنیان نیز قرار است توسط بنیاد برکت حمایت شود، گفت: راه 
حل رفع مشکل اقتصادی یزد باید به گونه ای باشد که بتواند مشکل 
اشتغال فارغ التحصیلان را حل کند.وی افزود: ایجاد اشتغال مسئله 
سختی نیست اما برای اشتغالزایی فارغ التحصیلان دانشگاهی باید 
اقدام کنیم.طالبی با اشاره به این که در بخش  اشتغال مشاغلی مانند 
گلخانه  نمی تواند مســئله اقتصاد استان را رفع کند، گفت: در حالی 
در این حوزه صاحب جایگاه کشوری هستیم، اما اتفاق خاصی در 
حوزه اشتغال نیفتاده و با اشتغال نیروهای غیربومی و اتباع بیگانه در 
این بخش مواجه شدیم که تبعات اجتماعی و امنیتی را به رغم ارزش 

افزوده آن برای استان به دنبال دارد.
به گفته وی، در خصوص اشتغال باید جهت گیری به سمت اشتغال 
برای فارغ التحصیلان با محوریت حوزه نوآوری و مســائلی مانند 

پوشــاک و دیگر حوزه ها برود و امیدوار هستیم دستگاه ها بتوانند 
از این ظرفیت استفاده کنند.استاندار با اشاره به این که یزد در طول 
ســال های گذشته از ظرفیت ســتاد اجرایی و بنیاد برکت استفاده 
نکرده اســت، گفت: این توجه و عنایت از طرف مسئولان ارشد در 
سال های قبل نبوده اما طی جلساتی با مدیران رده های گوناگون و 
سایر نهادهای مالی بزرگ کشور در دوره مدیریت خود داشتم، پای 
بنیاد برکت باز شد.وی در بخش دیگر سخنانش در خصوص مسائل 
مربوط به ماشین سازی و تولید قطعات، تصریح کرد: در طی گذشت 
حدود سه دهه و با وجود چشم انداز توسعه این صنعت، هنوز شاهد 
راه اندازی آن در استان نیستیم و یکی از علل آن نیاز استان به ورق 
است که با وجود تولید کنستانتره و سنگ آهن در استان هنوز موفق 
به داشتن این صنعت نشده ایم.طالبی به تولید ورق در استان به عنوان 
حلقه گمشده فولاد استان اشاره کرد و گفت: در حوزه قطعه سازی 
و ماشین سازی از گذشته حمایتی صورت گرفته هرچند برخی از 
انتظارات هم عجیب هستند.وی افزود: در زمینه تامین زمین مربوط 
به ایجاد این واحد صنعتی مشکلی با ایجاد شهرکی مستقل یا شهرک 
تخصصی غیردولتی وجود ندارد ولی در عین حال ظرفیت هایی که 
در شهرک های صنعتی استان داریم نیز آماده همکاری در تامین زمین 
برای این بخش هستند.استاندار در پایان توانمندی فنی و تکنولوژی 
و نیروی ماهر برای ایجاد این بخش در اســتان را موجود دانست و 
گفت: هیچ کمبودی در این باره وجود ندارد ولی باید نیازسنجی شود 

و امکانات و حمایت های مورد نیاز اعلام گردد.

استاندار یزد تاکید کرد
رفع مشکل اقتصادی یزد با اشتغالزایی فارغ التحصیلان

آرزو توکلــی ســرویس اســتان ها // 
۱۱۰ واحد  واگــذاری  و  افتتاح  مراســم 
استان  بهزیستی  مددجویان  به  مسکونی 
کرمان همزمان بــا واگذاری 2۰۷٥ واحد 
در سراســر کشــور با حضور استاندار 
اســتان بهزیســتی  مدیرکل  و   کرمان 

 انجام شد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ عباس صادق زاده 
مدیرکل بهزیستی استان کرمان در این مراسم 
که همزمان در سراســر کشــور به صورت 
ویدئوکنفرانس با حضــور وزیر کار، تعاون 
و رفاه اجتماعی و رییس ســازمان بهزیستی 
کشور برگزار شد، اظهار کرد: تاکنون در استان 
کرمــان بیش از 9۰ درصــد تعهدات تامین 
مسکن مددجویی محقق شــده و در دولت 
تدبیر و امید 9۰۰۰ واحد مســکونی توسط 
بهزیستی استان متقبل شدیم که 68۰۰ واحد 
آن واگذار شــده و مابقی نیز در دست انجام 

است.
وی همچنین از پیگیری مشکلات پروژه ۱98 
واحدی بیلوکاران  در استان خبر داد و گفت: 
با رایزنی های صورت گرفته، تسهیلاتی با مبلغ 
بــالا و به صورت بلاعوض برای افراد دارای 
معلولیت در نظر گرفته شده تا این پروژه نیز 

به سرانجام برسد.

 همچنین اســتاندار کرمــان از پروژه های 
بهزیســتی کرمان از جمله مرکز اتُیسم امام 
علی)علیه الســلام(، مرکز جامــع درمانی و 
توانبخشی سلامت و مرکز آب درمانی در حال 

ساخت بازدید کرد.
بنا به گفته مدیرکل بهزیســتی استان کرمان، 
دهکده سلامت کرمان واقع در میدان اول هفت 
باغ با 4۰ هزار مترمربع ساختمان و 4۰ هکتار 
زمین شــامل مجتمع های اوتیسم امام علی 
علیه السلام به عنوان مجهزترین مرکز اتُیسم 
کشور دارای بالاترین اســتانداردها و تمام 
ساختارهای آموزشی و تربیتی ویژه این گروه، 
نگهداری  مرکز  گلستان ســلامت  مجموعه 
بیماران روانی، مرکز نگهداری کم توانان ذهنی 
زیر ۱4 سال و مرکز نگهداری کم توانان ذهنی 
بالای ۱4 سال، مرکز حرفه آموزی معلولین 
خیریه توانا و کارگاه های فنی، آموزشــی و 
حرفه آموزی با بالاترین سطح آموزش قرار 
دارد که به بخشی از جامعه هدف بهزیستی به 

ارائه خدمت می پردازد.
وی با بیان اینکه مجموعه آب درمانی کرمان 
به عنوان بزرگتریــن و مجهزترین مرکز آب 
درمانی جنوبشرق کشور با بیش از 3۰۰۰ متر 
زیربنا و ۱۵ هزار متر زمین بیش از 9۰ درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد و برای تکمیل و تجهیز 
آن نیازمند کمک های استانی و ملی هستیم.

صادق زاده افــزود: با راه اندازی این مجتمع 
بسیاری از مشکلات توانبخشی معلولین مرتفع 
خواهد شــد و این مجموعه شــامل استخر 
آب درمانی، گل درمانی، لجن درمانی، شــن 

درمانی، ماساژ درمانی و ... است.
همچنین »علی زینی وند« استاندار کرمان در 
این بازدید با تبریک روز بهزیستی عنوان کرد: 
کار در سازمان بهزیستی با ادارات دیگر فرق 
دارد و اینجا همکاران بهزیستی با مردم و روح 
و روان آنها کار می کنند و این سختی کار آنها 

را چند برابر می کند.
وی با اشاره به اینکه کارکنان سازمان بهزیستی 
یار و یاور نیازمندترین اقشار جامعه هستند، 
افزود: برای کمک بــه تکمیل و بهره برداری 
پروژه های ضــروری از بودجه های دولتی و 
امکانات استان نهایت کمک را خواهیم داشت.

زینی وند با بیان اینکه کرمان خیران بزرگی 
دارد، گفــت: همه ما باید در کنار ســازمان 
بهزیستی باشیم تا بخشــی از گرفتاری های 
جامعه را در حوزه معلولیت، ســلامت روان، 
پیشگیری و کمک های معیشتی کاهش دهیم. 

با حضور استاندار کرمان؛
110 واحد مسکونی به جامعه هدف بهزیستی واگذار شد

ن سند مالکیت  آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای محمد فاروق رحمان زاده مالک اعیان پلاک ثبتی پلاک 19063 فرعی از 1939 اصلی به استناد دو 
برگ استشهاد شهود گواهی شده در دفتر 45 قشم جهت دریافت سند مالکیت المثنی نوبت اول به این اداره مراجعه 
کردند و مدعی هستند سند مالکیت پلاک 19063فرعی از 1939 اصلی در قشم - شهرک بوستان قطعه یک بخش 
هشت که در اجرای ماده 22 سند مالکیت صادر و تحویل مالک گردیده است به علت جابجایی مفقود گردیده است.
 مشخصات ملک یک قطعه آپارتمان نوع ملک طلق با کاربری به پلاک ثبتی 19063 فرعی از 1939 اصلی، مفروز 
و مجزا شده از 15614 فرعی از اصلی مذکور، قطعه 1 در طبقه 0 و واقع در بخش 08 ناحیه 00 حوزه ثبت ملک 
قشم استان هرمزگان به مساحت 163.8 متر مربع. متن ملک، توضیحات ملک به حدود: شمالا: شرقا: جنوبا: غربا:

 پارکینگ قطعه 1 به مساحت 8 واقع در طبقه0به حدود اربعه: شمالا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول دومترشرقا: خط فرضی به 
محوطه مشاعی است بطول چهار متر جنوبا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول دو متر غربا: خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول 

چهار متر منضماتی از نوع دوبلکس آپارتمان قطعه 1 به مساحت 77.92 به حدود اربعه: شمالا: دیوار و پنجره قسمت پیشرفتگی ساختمان 
بطول هفت متر و پنجاه سانتیمتر به فضای حیاط مشاعی شرقا: در سه قسمت، اول دیواریست مشترک بطول یک متر و هفتاد و پنج سانتیمتر به 
دوبلکس آپارتمان قطعه 2 دوم دیواریست مشترک بطول سه متر و نود و چهار سانتیمتر به دوبلکس آپارتمان قطعه 2 سوم دیواریست مشترک 
بطول چهار متر و هفتاد سانتیمتربه دوبلکس آپارتمان قطعه2 جنوبا: درب و دیوار و پنجره ای است بطول هفت متر و پنجاه سانتیمتر به تراس 

غربا: دیوار به دیوار است بطول ده متر و سی و نه سانتیمتر به پلاک 1939/15615
 مشخصات مالکیت: مالکیت محمد فاروق/ رحمان زاده فرزند محمد شماره شناسنامه  76 تاریخ تولد 1349 برای شما ملی 3459656662 

با جز سهم 6 از کل سهم 6  بعنوان مالک شش دانگ اعیان با شماره مستند مالکیت 51749 تاریخ 1391/07/19 موضوع سند مالکیت اصلی 
بشماره چاپی 121270 سری به سال 90 که در صفحه 188 دفتر املاک جلد 153 ذیل شماره 20151ثبت گردیده است.

 محدودیت : محدودیت دفتر املاک: مازاد اصل رهنی شماره 51751 مورخ 1391/07/17 که بنفع بانک مسکن شعبه مرکزی  قشم به مبلغ 
679748760 به مدت 10 ثبت شده.

 لذا به استناد ماده 120 آئین نامه قانون ثبت و تبصره  ذیل آن مراتب یک نوبت آگهی و متذکر می گردد  هرکس نسبت به ملک مورد آگهی 
معامله ای انجام داده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود می باشد بایستی ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار این آگهی اعتراض کتبی 

خود را به پیوست اصل سند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 
مقرر با وصول اعتراض بدون سند مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد. 

1400/126م/الف 
تاریخ انتشار: 1400/04/26

محمد آرامش -مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک قشم

ن سند مالکیت  آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای محمد مستوفی بشماره  سند 921367 مالک ششدانگ به استناد دو برگ استشهادیه شهود گواهی 
شده در دفتر 45 قشم جهت دریافت سند مالکیت المثنی نوبت اول به این اداره مراجعه کردند و مدعی هستند سند 
مالکیت پلاک 34962 فرعی از1939 اصلی در قشم- شهرک سام و زال قطعه یک بخش هشت که در اجرای ماده 
22، سند مالکیت صادر و تحویل مالک گردیده است که به علت جابجایی مفقود گردیده لذا با بررسی دفتر املاک 
معلوم گردید سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک واحد آپارتمان مسکونی تحت پلاک 34962/1939 اصلی 

به نام آقای محمد مستوفی فرزند حسن به شماره ملی 1465277544صادره از اردبیل ثبت و سند مالکیت صادر 
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قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

صدورمجوز راه اندازی چند واحد تولیدمرغ در رفسنجان
آ رزو توکلی ســرویس اســتان ها // 
فرماندار رفســنجان گفت: با توجه به 
و استان کرمان،  کمبود مرغ در کشور 
مجوزهای راه اندازی چند واحد پرورش 
مرغ اخیراً صادر شده تا ظرفیت تولید 
مرغ در این شهرســتان به انبوه برسد 
و مشکل کمبود این کالای اساسی نیز 

حل شود. 
به گزارش  خبرنگار دریا ؛ مجید فصیحی 
هرندی در جمــع خبرنگاران درباره نحوه 
توزیع مرغ در شهرستان که چند ماهی است 
گلایه اهالی این شهرســتان را برانگیخته 
اســت اظهار کرد: کمبود مــرغ نه تنها در 
سطح استان کرمان که در کل کشور مشهود 
است و برای رفع این مشکل تدابیری باید 

اندیشیده شود.
وی افزود: در روزهای عادی روزانه 3۰ تن 
مرغ تا چند ماه پیش بین مردم رفسنجان 
توزیع می شــد امّا در حال حاضر به دلیل 
کمبود مرغ در اســتان مجبور هستیم خود 
را با تصمیم های کارگروه اقدام با هدف حل 

مشکلات استان وفق دهیم.
فرماندار رفســنجان ادامه داد: سهم توزیع 
مرغ در شهرستان رفســنجان ۱۱ درصد 

است به عبارتی هر حجمی از مرغ که در 
استان کرمان تولید می شود ۱۱ درصد از 
آن طبق تصمیمات ایــن کارگروه باید در 

سطح شهرستان رفسنجان توزیع شود.
وی تصریح کرد: از آنجایی که تولید مرغ 
در رفسنجان به میزان نیمی از کل تولید مرغ 
در سطح استان است ۱۱ درصد از مرغ در 
رفسنجان توزیع می شود و بقیه مرغ را باید 
در اختیار شرکت پشتیبانی امور دام استان 
قرار داد تا در شــهرهای دیگر که کمبود 
مرغ دارند توزیع شود و این توزیع عادلانه 
تا زمانی ادامه دارد که سیاســت هایی در 
این باره اتخاذ شود.فصیحی هندی بیان کرد: 
برای حل مشکل موجود قطعاً باید دستگاه 
های متولی مثل جهاد کشــاورزی  وارد 
عرصه شوند و شرایط بهتری را برای تولید 

مرغ انبوه ایجاد کنند.
وی با اشــاره بــه اینکه گرچــه از تمام 
ظرفیت ها در رفسنجان در راستای تولید 
مرغ استفاده شده است خاطرنشان کرد: امّا 
باز هم می توان سیاست های جدید به کار 
برد تا کمبود در سراسر استان از بین برود.

فصیحــی هرندی افزود: اخیــراً هم برای 
تعدادی واحدهای جدید مجوز تولید مرغ 

صادر شده تا ظرفیت تولید بیشتر صورت 
گیرد؛ ضمن اینکه امیدواریم تولید جوجه 
یک روزه هم در رفسنجان انجام و به وفور 
در اختیار تولید کنندگان قرار گیرد تا مجبور 
نباشند به استان تهران سفارش جوجه یک 
روزه بدهند و این متحمل صرف هزینه و 
گاهاً تلف شدن این جوجه ها در طی مسیر 
خواهد شــد.در رفســنجان بیش از ۱۵۰ 
واحد پرورش مرغ وجود دارد که ظرفیت 
ماهیانه بیش از  8۰۰ هزار قطعه مرغ تولید 

و روانه بازار می کند.
رفســنجان دارای جمعیت بیش از 3۲۰ 
هزار نفر است که ســرانه مصرف مرغ در 
این شهرستان روزانه 3۰ تن است؛ امّا چند 
ماهی است که توزیع این مرغ به دلیل کمبود 
مرغ در دیگر شهرستان های استان کرمان 
تغییر یافته و به روزی 8 تا ۱۰ تن کاهش 
یافته است.گلایه مردم شهرستان رفسنجان 
در حالی اســت که توزیع در کل استان در 
حال حاضر با تصمیــم کارگروه اقدام در 
مرکز استان، به صورت عادلانه و تامین نیاز 
دیگر شهرستان ها براساس سرانه جمعیت 
انجام می شــود است تا همه هم استانی ها 

بتوانند از تولیدات موجود بهره مند شوند.

سند مالکیت خودرو پژو 405مدل 1396به شماره انتظامی 93-976 ن 46 
صادره از شرکت ايران خودرو ايران به نام حمزه صفرپور  نام پدر: ولی با کد ملی 
2281862453 مفقود گرديده است. از يابند آن درخواست می گردد با شماره  

09393527272  اينجانب علیرضا چمیده تماس و مژدگانی دريافت نمايند

مفقودی 



نمایندگي استانها:

جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان           شاهین عبدالهی            09131990950
کهگیلویه و بویراحمد        علیزاده      09173413270  
یزد            علی بهبویه                  0351-7266199

فارس          عزیزاله قهرمانی            09171140997   
خوزستان           حسن سیلاوی          09362706723
بوشهر          سیدحسین جعفری        09177746020

روزنامه منطقه جنوب کشور

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

حضرت علی )ع( فرمود: مومن به کاری که وارد نیست دخالت نمی کند 
و هرگز به عذر ناتوانی از ادای حق روی نمی گرداند.] روضه بحار، ج ۲ ص 53 .[

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

قائم مقام مدیر مسئول : یعقوب دبیری نژاد 

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

www.daryanews.ir   : سایت
daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

 بوشهر، خوزستان ، سیستان و بلوچستان، 
فارس ،کرمان ،کهگیلویه و بویر احمد ، هرمزگان ، یزد

چاپ و نشر فرهنگ اهواز تلفن: 32907594 - 061

daryanews.bnd : اینستاگرام

سردبیر : سمیه هاشمی پور 

شنبه 26 تیر 1400
6 ذی الحجه 1442
 سال  بیستم شماره 3652

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:
تحقق مسئولیت اجتماعی صنایع در حوزه فرهنگ به مطالبه عمومی تبدیل شود

گــروه خبر // نماینــده ولی فقیه در 
هرمزگان گفت: در آینده به گلایه مندی 
از بنگاه های اقتصادی بسنده نخواهیم 
کــرد و باید صنایــع در بحث ایفای 
مســئولیت های اجتماعی به ویژه در 

حوزه فرهنگ فعال تر باشند. 
حجت الاسلام والمســلمین عبادی زاده  
در مراســم تجلیل از مدیران و موسسات 
برتر قرآنی اظهار کــرد: موضوع فعالیت 
های قرآنی یک موضوع منظومه ای است 
و در  موضوعات منظومه ای بایســتی به 

شبکه سازی پرداخت.
وی افــزود: در موضوعات قرآنی نیاز به 
شبکه سازی داریم و شبکه سازی میسر 
نمی شود مگر اینکه دستگاه ها و کسانی 
که فعالیت های قرآنی را انجام می دهند 

در این شبکه قرار گیرند و با همدیگر کار 
را جلو ببرند.

نماینده ولی فقیــه در هرمزگان بیان کرد: 
بسیاری از دستگاه ها در امر فعالیت های 
قرآنی سهیم هستند و کارهایی را هم انجام 
می دهند اما به صورت جزیره ای اســت 
و با این نــوع  کار نمی توانیم هم افزایی 
کنیم، گاهی این کارها به صورت موازی 
انجام می شود و ممکن است همدیگر را 

هم خنثی کند.
وی ادامه داد: مجموعه اوقاف ظرفیت های 
بســیاری دارد هــر چند که در اســتان 
هرمزگان موقوفات در حوزه قرآن کریم 
کم داریم اما اگر همین ها هم ساماندهی 
شوند ســازمان اوقاف می تواند با نیات 
واقفین حوزه قرآن کریم را مورد پشتیبانی 

قرار دهد.
حجت الاســلام عبادی زاده تصریح کرد: 
مجموعه صنایع استان هرمزگان که همیشه 
از آنها گله کرده ایم نیز ظرفیت بالایی دارد 
البته در آینده به گلایه مندی از بنگاه های 
اقتصادی بسنده نخواهیم کرد و باید صنایع 
در بحث ایفای مســئولیت های اجتماعی 

به ویژه در حوزه فرهنگ فعال تر باشند.
وی بیان کرد: متاسفانه رقم قابل توجهی 
که صنایع اســتان باید در حوزه فرهنگ 
دادند،  مــی  اختصاص  اســتان  عمومی 
تخصیص نیافته و برای این امر بایستی به 

مطالبه گری جدی بپردازیم.
به گزارش ایســنا ؛ امام جمعه بندرعباس 
خاطرنشــان کرد: حوزه قرآن کریم مانند 
خــود قرآن کریم مظلــوم و مورد غفلت 

اســت، اینکه امروزه حدود ۴۰ موسسه 
قرآنی  در استان هرمزگان در حال فعالیت 
هســتند امیدبخش است اما انتظار ما این 
است که در آینده تعداد موسسات قرآنی 

به 1۰۰ موسسه برسد.

سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس تاکید کرد
حل مشکل اشتغال جوانان و مجوز صیادان در شرق هرمزگان

گروه خبر //  سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس 
شورای اسلامی گفت: مشــکلات اشتغال جوانان و 

مجوزات صیادان در شرق هرمزگان باید حل شود.
ســید نظام الدین موسوی در تشــریح هدف سفر اعضای 
این کمیسیون به شهرستانهای شرق هرمزگان بیان داشت: 
اشتغال در شرق استان هرمزگان از دریا تا دشت ها مردم 
در این منطقه از آن بهرمند هستند، در هر دو ناحیه هم دریا 

و هم خشکی با موانع و مشکلاتی روبرو هستیم.
موســوی با اشاره به اینکه، ســفرهای نظارتی نمایندگان 

به استان های کشــور که جهت رفع معضلات و درک بهتر 
مشکلات موجود در نقاط مختلف کشور صورت می پذیرد، 
خاطرنشان کرد: در همین راســتا، روزهای چهارشنبه و 
پنجشنبه این سفر دو روزه به شهرستان های رودان ، میناب 
، سیریک، جاسک و بشاگرد در استان هرمزگان انجام شد.
وی اظهار کرد: یکی از مشــکلات عدیده ای که در سفر با 
آن مواجه بودیم ، کمبود و یا نبود مجوزهای اشتغالزایی به 
خصوص در بحث صید و صیادی اســت. نیاز است که در 
تشکیل شغل ها در این منطقه تجدید نظر شود و ساماندهی 
شود. موسوی با بیان اینکه در این سفر خیلی از مشکلات 
پیگیری کردیم ، که جهت رفع نهایی به کمیسیون اصل نود 
مجلس ارجاع داده می شــود، افزود: مجلس ابزار نظارتی 
بالایی دارد که اهرمی برای اجرای مصوبات کمیسیون ها 
است، که می تواند ضریب اجرای این مصوبات را نیز بالا 

ببرد.
وی گفت: معمولا دولت ها همه چیز را در مرکز کشــور 
می بینند ،و اگر این رویکرد عوض نشــود ، یقینا کشور به 

پیشرفت متوازن نخواهد رسید.

موسوی، کمیسیون اصل نود مجلس را شمشیر برنده ای در 
جهت حل مشکلات عنوان کرد و افزود : کمیسیون اصل نود 
مجلس تا کنون تمام اقداماتی که انجام داده است در جهت 

رفع مشکلات مردم بوده است.
وی استان هرمزگان را به عنوان یک سند ملی و فرا ملی نام 
بردند و تاکید کرد: دولتها باید مردم را در اجرای برنامه های 
ملی و منطقه ای دخیل دهند، و زمینه مشــارکت مردم در 
پروژه های ملی و محلی در جهت توانمند ســازی جوامع 

محلی بکار بگیرند.
وی اظهار داشت: تا کنون دانشگاه ها و مسئولان دانشگاه ها 
همیشه تلاش داشته اند که برای خود جایگاهی پیدا کنند، 

در صورتی که در جهت توسعه منطقه اثر گذار نبوده اند.
به گزارش مهر ؛ وی اشــاره ای داشــت به اینکه، باید در 
شهرســتان میناب یک واحد دانشــگاه جدید ایجاد شود 
، تصریح کرد: با ایجاد این دانشــگاه کــه در حوزه های 
کشــاورزی، آب و محیط زیست فعالیت داشته باشند، در 
جهت آبادانی و توسعه کل منطقه شرق استان هرمزگان و 

سواحل مکران گام بردارند.

گروه خبر // وزیــر راه و شهرســازی در آیین 
بهره بــرداری از طــرح های ملــی وزارت راه و 
شهرسازی با فرمان رییس جمهور از بهره برداری از 
دو لایروب در بنادر جنوب کشــور بعد از ٥۰ سال 

خبر داد. 
به گزارش خبرنگار دریا ،« محمد اســلامی« در آیین 
بهره برداری از طرح های ملی وزارت راه و شهرسازی در 
بخش های حمل و نقل که با دستور رییس جمهوری به 
افتتاح رسید، گفت: ظرفیت بنادر کشور از 18۰ میلیون 
تن درسال 9۲ امروز به بیش از ۲8۵ میلیون تن در پایان 
دولت تدبیر و امید رسیده است که افزایش 1۰۰ میلیون 
تنی را خواهد داشت؛ در عین حال بنادر کشور به سمت 
بنادر نسل سوم با ظرفیت و تجهیزات پیشرفته تر حرکت 
کرده اند که این خود وجه تمایز دولت تدبیر و امید است. 
وی خاطرنشان کرد: ظرفیت پهلوگیری، بارگیری و تخلیه 
با مکانیزم های توســعه ای افزایش یافته و مدت انتظار 
کشتی ها به حداقل رسیده است؛ این در حالی است که در 
گذشته بیش از دو هفته کالاها در کشتی معطل می ماند 
تا بار آن تخلیه شود اما امروز ظرف 6یا حداکثر 7 روز 

بار تخلیه می شود.
  سرمایه گذاری ۱۷ هزار میلیاردتومانی برای 

ورود به بنادر نسل سوم 
وزیر راه و شهرســازی تاکید کــرد: در این دوره برای 
رفتن به سمت بنادر نسل ســوم 17 هزار میلیاردتومان 
ســرمایه گذاری شــد که حدود 1۴ هزار میلیاردتومان 
سرمایه گذاری در بخش خصوصی در این دوره مدیریت 
دولت تدبیــر و امید اتفاق افتاده اســت که حکایت از 

رویکرد مثبت و سازنده دارد.
به گفته اســلامی، رفتن به ســمت بنادر نســل سوم با 

ایجاد ظرفیت تولید بار در بنــادر، ایجاد صنایع، ایجاد 
ظرفیت های فناوری مواد و بازفرآوری اتفاق می افتد و 

کمک می کند تا قدرت ترانزیت نیز افزایش پیدا کند.
  توسعه بنادر در دستور کار

وی با بیان اینکه توســعه بنادر در دســتور کار است، 
تصریح کرد: توسعه بندر چابهار هم اکنون به 8.۵ میلیون 
تن رسیده است و در برنامه هدف گذاری شده تا به سمت 
۲۰ میلیون تن برسد. اسلامی در خصوص لایروبی در 
بنادر کشور و بهره برداری از دو لایروب در بنادر جنوبی 
کشــور، اعلام کرد: امروز  بعد از ۵۰ سال دو لایروب 
بسیار مجهز  تحت اختیار ما قرار گرفت، از اینرو لایروبی 
های مستمر کمک می کند تا آب خور مناسب کشتی های 
بزرگ فراهم شود و ظرفیت تخلیه وبارگیری به اضافه 

تجهیزات و دستگاه های خریداری شده ارتقا پیدا کند.
وی افــزود: با این دو لایروب قادر هســتیم آب خور 

موردنیاز ظرفیت اسمی بنادر را ثابت نگه داریم.
 توسعه سرمایه گذاری در بخش لجستیک

وزیر راه و شهرســازی در خصوص نظام جامع حمل 
و نقل نیز گفت: قدرت اقتصادی هر کشــوری دو پایه 
اساسی دارد یکی قدرت برند و دیگری قدرت لجستیک 
است که چنانچه این دو قدرت به خوبی شکوفا شوند و 
کارآیی داشته باشند، حتما آن اقتصاد به پویایی مدنظر 

خواهد رسید. 
وی افزود: وزارت راه و شهرســازی برای ارتقای سهم 
خود برای قدرت سازی لجستیکی هم در زیرساخت هم 
در نظامات و هم در ســامانه های حمل و نقل، کارهای 
بزرگ مطالعاتی، ســازماندهی و ایجاد شــیوه نامه ها، 
کارهای موثری انجام داده است؛ بدین معنا سازوکارهایی 
 ایجاد شــد تــا بتــوان به ســهولت ســرمایه گذاری 

را توسعه داد.

وزیر راه در آیین بهره برداری از طرح های ملی وزارت راه اعلام کرد

بهره مندی از 2 لايروب در بنادر جنوب کشور بعد از 50 سال
  

گروه خبر//رئیس ســازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شــهرداری بندرعباس از تدوین اولین طرح 
راهبردي سیما و منظر شهري جنوب کشور با محوریت 

کلانشهر بندرعباس خبر داد.
به گــزارش خبرنگار دریا، مصطفی خادم با اعلام این خبر 
اظهار کرد: با توجه به رویکردهاي نوین و جهانی شهر هاي 
 Climate(و تغییرات اقلیمي )Green Cities(ســبز
ChanGe( در حوزه شهرها و مناظر آینده براي شهرهاي 

ســاحلي دنیا، این ســازمان براي ارتقا کیفي و کمي منظر 
شهر بندرعباس با نگاه به آینده اقدام به تدوین اولین طرح 
راهبردي سیما و منظر شــهري جنوب کشور با محوریت 

کلانشهر بندرعباس کرده است.

وی در تشریح جزئیات بیشــتر این طرح افزود: این طرح 
برنامه ای جامع و راهبردی برای ارتقای کمی و کیفی منظر 

شهری بندرعباس است.
رئیس ســازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
بندرعباس ادامه داد: شناسایی،حفظ و ارتقاء زیرساخت هاي 
اکولوژیکي شهر در بازه های زماني کوتاه مدت، میان مدت 

و بلند مدت از دیگر اهداف این طرح است.
خادم همچنین در تشــریح اهداف خرد طرح، عنوان کرد: 
شناخت و تحلیل کامل و چند وجهی وضعیت موجود فضای 
سبز و تحلیل آن، شناسایی مسائل و مشکلات فضای سبز 
شهری و ارائه راهبردهای حل مساله به منظور دستیابی به 
توسعه کمی و کیفی فضای ســبز از دیگر اهداف تدوین و 

اجرای این طرح راهبردی است.
این مقام مســئول با تاکید بر تبیین سیاســت ها و اقدامات 
متناسب با راهبردهای ارائه شده در اجرای طرح راهبردی 
سیما و منظر شهری بندرعباس، گفت: اولویت بندی اقدامات 
در بازه های زمانی کوتــاه مدت، میان مدت و بلند مدت و 
ارائه اسناد پشــتیبان به منظور تضمین عملیاتی شدن طرح 

جزو دیگر برنامه های حاصل از اجرای این طرح است.
 خادم در انتها نیز خاطرنشــان کرد: طرح راهبردي سیما و 
منظر شهري بندرعباس که با همکاري و راهبری اعضا هئیت 
علمي دانشگاه ها و متخصصین برجسته کشوري این حوزه 
در حال انجام است، می تواند الگویی براي ارتقا حوزه سیما 

و منظر سایر شهرهاي ساحلي کشور باشد.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری بندرعباس خبر داد

تدوين اولین طرح راهبردی سیما و منظر شهری جنوب کشور 
در بندرعباس

در ارتباط ویدئوکنفرانسی با رئیس جمهور؛

۶ طرح دریایی و بندری در هرمزگان به بهره برداری رسید
گروه خبر //   ۶ طرح دریایــی و بندری در ارتباط 
ویدئوکنفرانسی با رئیس جمهور در هرمزگان به بهره 

برداری رسید. 
به گــزارش خبرنگار دریا , اســتاندار هرمزگان افزود: 
بهره برداری از یک پست اســکله و ۳1 هکتار بارانداز 
پایانه کانتینری بندرشهید رجایی، سه پست اسکله نفتی، 
دو فروند لایروب هاپرساکشن ۴ هزار مترمکعبی و یک 

فروند قایق طناب گیر از جمله این طرح هاست.
فریدون همتی با اشاره به اینکه ساختمان مرجع دریایی 
بندر جاسک و سیســتم جامع اطفاء حریق بندر لنگه از 

دیگر طرح های اســت که به بهره برداری می رسد، اظهار 
کرد: به رغم همه محدودیت های ناشــی از تحریم های 
بین المللی و شــیوع گسترده ویروس کرونا، خوشبختانه 
بــا اتکاء به دانــش فنی و بومی متخصصــان ایرانی از 
مجموع ســه پست اســکله بخش ســوم طرح توسعه 
بندر شهید رجایی، یک پســت اسکله به همراه محوطه 
 بارانداز آن به مســاحت ۳1 هکتار، آماده بهره برداری 

شده است.
وی با بیان اینکــه در مجموع برای این طرح ها، ۳197 
میلیارد تومان ســرمایه گذاری ارزی و ریالی شده است، 

خاطرنشــان کرد: با تکمیل بخش سوم این بندر، امکان 
پهلوگیری همزمان سه کشتی نسل هفتم اقیانوس پیما با 
آبخــور 17 و نیم متر و طول ۴۰۰ متر با ظرفیت بیش از 

teU 18۴۰۰ کانتینر فراهم می شود.
همتی با اشاره به اینکه با تکمیل این بخش، قدرت رقابتی 
بزرگترین بندر بازرگانی کشــور با بنادر رقیب در منطقه 
افزایش بســزایی می یابد و موجب ارتقای جایگاه بندر 
شهید رجایی در میان 1۰۰ بندر برتر دنیا می شود، اظهار 
کرد: ظرفیت اســمی تخلیه و بارگیری ترمینال کانتینری 
بندرشهید رجایی با اجرای کامل بخش سوم از 6 میلیون 

و ۳۰۰ هزار به 8 میلیــون و ۴۰۰ هزار teU کانتینر 
افزایش پیدا می کند.

وی اضافه کرد: با بهره برداری از این اسکله ها، زیرساخت 
لازم برای صادرات ســالانه ۳۴ میلیون تن فرآورده های 
نفتی شــامل بنزین، گازوییل، نفتا، میعانات گازی، نفت 
کوره و ســوخت شــناورها فراهم می شــود و ظرفیت 
صــادرات فرآورده های نفتی از بندر شــهید رجایی ۳۰ 

درصد افزایش پیدا می کند.
به گزارش ایسنا، این اسکله ها به طول هزار و ۳۰۰ متر، 
8۵۰ متر عرشه و 16 متر عمق در ضلع شرقی حوضچه 

بندر شــهید رجایی واقع شده و شامل احداث جاده، پل 
دسترسی و همچنین خطوط انتقال است.


